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Jesaja had een profetie voor de eindtĳd die 
tweeledig was. Hĳ gaf zĳn boodschap aan de 

tempel priesters en aan het volk Israël. Weet u 
dat het merendeel van Jesaja’s tempelprofetieën 
bovendien gericht zĳn tot Gods eigen Laodicea 

Kerk in de eindtĳd? Hun rebellie is tegen 
Gods regering gericht. Ze willen niet dat God 

heerschappĳ over hen heeft.
Jesaja had een indrukwekkend toekomstbeeld 

voor de Laodiceërs, de naties van Israël, en zelfs 
voor de hele wereld. U zult zelfs in de hele Bĳbel 

geen inspirerender, verstrekkender visioen vinden. 
Het toont ons een prachtige en vreedzame aarde. 

Het visioen strekt zich zelfs uit tot in het universum.
Deze profeet onthult tevens hoe Satan met succes 
die visie voor velen van Gods eigen volk vernietigt. 

Zĳ die Satans misleiding te boven komen zullen 
de hoogst onderscheiden mensen worden die er 

ooit op aarde geweest zĳn. Zĳ zullen de bruid van 
Christus worden!
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Herbert W. Armstrong zei vaak dat een derde 
deel van de Bĳbel profetie is en dat 90 procent daar-
van voor onze tĳd bestemd is! Dat is een waar en 

verbazingwekkend gegeven dat de meeste religieuze mensen 
nu niet kunnen begrĳpen! Het boek Jesaja staat vol profeti-
sche tweeledigheid.

Jesaja wist dat zĳn profetie voor zowel het oude als het 
moderne Israël was. „Ga nu, schrĳf het in hun bĳzĳn op een 
tafel en teken het op in een boek, opdat het diene voor latere 
dagen, voor immer en altoos” (Jesaja 30:8). De uitdrukking 

„voor latere dagen” betekent „het laatste der dagen” in het 
Hebreeuws. Jesaja schreef zĳn boodschap op een tafel (of was-
plaat) om het oud Israël te laten lezen. Maar waarom schreef 
hĳ zĳn boodschap op in een boek? Omdat zĳn boodschap 
in de eerste plaats voor „het laatste der dagen” bedoeld 
was—de tĳd waarin wĳ nu exact leven! Dat is de enige reden 
waarom hĳ het in een boek opschreef!

Jesaja besprak de tweeledigheid ook in Jesaja 41:22 waar 
staat: „Laten zĳ aanvoeren en ons bekend maken, wat er 
geschieden zal. Geeft te kennen, hoe het vroeger was, opdat 
wĳ het overdenken en kennis nemen van de afloop; of doet ons 
het toekomstige horen.” Er is een vroeger en een later einde 
(bĳna altĳd het einde van dit tĳdperk). Er is een vorig huis 
en een later huis—of Gods fysieke tempel en de eerstelingen 
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die geroepen zĳn en Gods Heilige Geest hebben ontvangen 
(Haggaï 2:4, 10).

Matteüs 24 bespreekt het eerste tĳdperk en de tempel, maar 
de blik is vooral op de eindtĳd gericht (zie ook 1 Korintiërs 10:11). 
God beval ook Jeremia en andere profeten hun boodschap in 
een boek op te schrĳven voor de eindtĳd (Jeremia 30:23, 79). 
Daniël kon zelfs zĳn boodschap niet begrĳpen omdat die voor 
de eindtĳd bestemd was (Daniël 12:9).

Het huis van Israël was in de jaren 721-718 v. Chr. overwon-
nen door de Assyriërs, de voorvaderen van het hedendaagse 
Duitsland. Israël werd al gauw uit het eigen land verdreven en 
in ballingschap gevoerd naar Assyrië, dat aan de zuidelĳke 
oevers van de Kaspische Zee lag. De profeet Jesaja had Israël 
al gewaarschuwd dat God boos was en hen zou straffen voor 
hun zonden als zĳ zich niet bekeerden. „Daarom was de Here 
zeer vertoornd geworden op Israël en had hen van voor zĳn 
aangezicht verwĳderd: niets bleef er over dan de stam Juda” 
(2 Koningen 17:18). Israël kreeg bekendheid onder het begrip 
‘de verloren tien stammen van Israël’ (het bĳbelse Juda wordt 
nu „Israël” genoemd).

Nebukadnezar van Babel voerde de Joden (Juda) als gevan-
genen naar Babel in de jaren 604 tot 585 v. Chr. Dat was meer 
dan 130 jaar nadat Israël door de Assyriërs was overwonnen.

Onze voornaamste interesse in dit boekje betreft Israël. De 
Verenigde Staten en de Britse volkeren vormen in hoofdzaak 
het hedendaagse Israël. Vraag alstublieft voor uitvoeriger 
informatie om een gratis exemplaar van het boek van de 
heer Armstrong: De Verenigde Staten en Groot-Brittannië in 
de Profetieën. Zĳn boek maakt tevens de identiteit van het 
huidige Duitsland duidelĳk.

Hoewel Jesaja het oude Israël waarschuwde, was zĳn bood-
schap hoofdzakelĳk voor het Israël van de eindtĳd bestemd. Zĳ 
zullen, net als het oude Israël gevangen genomen worden, door 
de Duitsers, en uit hun eigen land gevoerd worden, tenzĳ ze 
zich bekeren! Jesaja waarschuwde beide, het oude en het heden-
daagse Israël voor hun schrikwekkende gevangenschap.

Jesaja’s profetie was tweeledig. Hĳ waarschuwde de tempel-
priesters en het volk van Israël. Hetzelfde geldt voor de eindtĳd. 
Het merendeel van Jesaja’s tempelprofetieën zĳn in deze 
eindtĳd gericht tot Gods eigen Laodicea Kerk. Ze zĳn tegen 
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God in opstand gekomen (Openbaring 3:14-19). De leden van 
Gods eigen huidige Kerk vormen de tempel (Efeziërs 2:19-22; 
2 Korintiërs 6:16).

S i o n  e n  J e r u z a l e m

In het oude Israël gebruikte God de tempel om Zĳn eredienst 
te leiden en Zĳn wet te onderwĳzen.

Sion wordt ook als een analoog woord voor de tempel 
gebruikt. De twee woorden worden vaak onderling verwis-
selbaar gebruikt. Vandaag is Sion ook Gods Kerk. Let op de 
volgende schriftgedeelten: „… dat de Here Sion gegrondvest 
heeft” (Jesaja 14:32); „… en tot Sion zegt: Gĳ zĳt mĳn volk” 
(Jesaja 51:16); „… het Sion van de Heilige Israëls” (Jesaja 60:14); 

„… de Heer die te Sion woont” (Psalmen 9:12—Statenvertaling); 
„… en in Sion zĳn woning” (Psalmen 76:3—Statenvertaling); 
„… want de Here heeft Sion verkozen” (Psalmen 132:13); „Is de 
Here niet in Sion?” (Jeremia 8:19); „… en de Here zal wonen 
op Sion” (Joël 3:21—Statenvertaling).

Zeker, Sion verliet God vaak. Wĳ zullen verschillende 
voorbeelden hiervan zien in het boek Jesaja. In feite wordt 
het woord Sion in dit boek meer keren genoemd dan in enig 
ander boek van de Bĳbel.

God spreekt vandaag tot ons via Jesaja. Dus de boodschap 
van Jesaja is in feite Gods boodschap. „Het gezicht van Jesaja, 
de zoon van Amos, dat hĳ heeft gezien over Juda en Jeruzalem 
in de dagen van Uzzia, Jotham, Achaz en Jehizkia, koningen 
van Juda. Hoort, hemelen, en aarde. neig uw oor, want de Here 
spreekt: Ik heb kinderen groot gebracht en opgevoed, maar 
zĳ zĳn van Mĳ afvallig geworden” (Jesaja 1:12). God voedde 
en bracht het oude Israël groot. God werkt er altĳd aan om 
Zĳn volk te doen groeien. God leidde Israël als geen andere 
natie, maar zelfs zĳ rebelleerden tegen Hem! 

Het huidige Israël ontving veel zegeningen wegens Abrahams 
gehoorzaamheid. (De historie wordt verteld in: De Verenigde 
Staten en Groot-Brittannië in de Profetieën door de heer Armstrong). 
De meesten van ons volk denken dat deze welvaart door ons 
eigen vernuft is bereikt. God bekĳkt deze zaak heel anders. „Een 
rund kent zĳn eigenaar en een ezel de krib van zĳn meester, 
maar Israël heeft geen begrip, mĳn volk geen inzicht” (vers 3). 
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God beschouwt de vroegere en hedendaagse intelligentie van 
Israël als nog minder dan die van een rund! „Wee het zondige 
volk, de natie, beladen met ongerechtigheid, het gebroed van 
boosdoeners, de verdorven kinderen. Zĳ hebben de Here ver-
laten, de Heilige Israëls versmaad, zich achterwaarts gewend. 
Waar wilt gĳ nog meer geslagen worden, dat gĳ voortgaat 
met af te wĳken? Het gehele hoofd is ziek, het gehele hart vol 
krankheid” (vers 45). Dit slaat op Israël vroeger en nu! Israël 
was, en is ook nu te beroerd en te laf om zĳn eigen problemen 
en de vĳandig gezinde volken aan te kunnen.

„Van de voetzool af tot de schedel is er niets gaaf; wonden, 
striemen en verse kwetsuren, die niet uitgedrukt zĳn noch 
verbonden noch met olie verzacht. Uw land is een woestenĳ; uw 
steden zĳn met vuur verbrand; uw akker, daarvan eten vreemden 
voor uw ogen: een woestenĳ, als door vreemden onderstebo-
ven gekeerd” (vers 67). Onze steden in de Verenigde Staten en 
Brittannië zullen ten gevolge van rellen, van binnen uit, door 
vuur verbrand worden (zoals Los Angeles in 1992). „Vreemden” 
of heidenen [niet-Israëlieten] in het land zelf of van buitenaf zullen 
een hoofdrol gaan spelen in het verslinden van ons land.

Het grootste probleem in het oude Israël was dat Sion, of 
de tempeldienst, afdwaalde, en het volk volgde hen na. Maar 
bedenk dat dit tweeledig is. God spreekt over de „dochter van 
Sion” of voornamelĳk over Gods tempeldienst in de eind-
tĳd. De nadruk hier ligt op de eindtĳd. Gods eigen Kerk is 
in deze eindtĳd afgeweken, juist die Kerk waar God zo vele 
jaren woonde!

„En de dochter van Sion is achtergebleven als een hut in 
de wĳngaard, als een nachthut in een komkommerveld, als 
een belegerde stad” (Jesaja 1:8). God zegt dat ze achtergebleven 
is als een „hut in een wĳngaard.” Dat is een kleine tĳdelĳke 
hut die gedurende de oogsttĳd gebruikt wordt. Na de 
oogst wordt de hut inderdaad volkomen verwaarloosd. Dit 
is een tragisch beeld van wat er in deze eindtĳd gebeurd is 
met Gods eigen Kerk. Zĳ zĳn samen met God bezig geweest 
op een luisterrĳke wĳze geestelĳk te oogsten. Maar ze zĳn 
ermee opgehouden voor God te oogsten. Vandaag is er 
alleen nog maar een herinnering—een „hut”—van 
hun vroegere grootheid overgebleven!

Binnenkort zal God hen straffen „Indien de Here der heer-
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scharen ons niet enige weinige ontkomenen had overgelaten, 
waren wĳ als Sodom geworden, aan Gomorra gelĳk” (vers 9). 
God heeft een overblĳfsel van getrouwe heiligen vastgehouden. 
Allereerst veroordeelt God de tempel of Zĳn Kerk. „Hoort des 
Heeren woord, gĳ oversten van Sodom! neemt ter ore de wet 
onzes Gods, gĳ volk van Gomorra!” (vers 10—Statenvertaling). 
Alleen Gods Kerk houdt vandaag Zĳn wet. Afgezien van een 
overblĳfsel, zĳn ze allen lauw geworden en opstandig tegen 
Gods wet. Iedere groep van de Laodiceërs is tegen Gods 
wet in opstand gekomen.

Deze profetie zegt dat er slechts een overblĳfsel—een klein 
overblĳfsel—vandaag aan Gods wet vasthoudt! Weet u waar 
dat overblĳfsel is? Uw bescherming voor de Grote Verdrukking 
hangt daar van af!

G o d S  W e t

Gods uitverkorenen moeten de deskundigen op het gebied 
van Gods wet worden. Van alle mensen op aarde moeten wĳ 
Gods regering, die op Zĳn wet gebaseerd is, begrĳpen! Let 
hier alstublieft nauwkeurig op. Het merendeel van de pro-
fetieën zeggen ons dat de Laodicese leiders velen van Gods 
volk laten struikelen in de wet (Maleachi 2:7-8). Zĳ worden 
herhaaldelĳk veroordeeld voor deze zonde.

Wĳ hebben vaak aangetoond hoe de Wereldwĳde Kerk 
van God, sinds de dood van de heer Armstrong verkeerd 
onderwĳs geeft in de wet van God. Maar hoe staat het met de 
Laodicea kerken en hun leden, die onlangs de wcg verlieten? 
De beste manier om dit punt te verduidelĳken is misschien 
met het voorbeeld van een huwelĳk. Wanneer er huwelĳks-
problemen zĳn, hebben beide partĳen over het algemeen 
schuld. Het grootste probleem dat de vrouwen hebben is 
de onderwerping aan hun echtgenoten.

Ik heb meer dan 20 jaar in de Kerk als dienaar gediend. 
In veel raadgevende gesprekken betreffende huwelĳkszaken, 
heb ik gemerkt dat vrouwen gedreven zĳn en uitmunten in 
talrĳke verantwoordelĳkheden in het huwelĳk. Maar toch 
veroorzaken veel vrouwen ernstige problemen in hun huwelĳk. 
De grondoorzaak is meestal het zich niet onderwerpen aan 
hun echtgenoot, zoals God dat beveelt. Hun probleem ligt bĳ 
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het gezag dat God gesteld heeft in het huwelĳk en de wet 
waarop dit gebaseerd is.

Aangezien wĳ de vrouw van Christus zĳn, moeten wĳ verwach-
ten dat ook ons grootste probleem zal zĳn de onderwerping 
aan onze echtgenoot Jezus Christus. „Laten wĳ blĳde zĳn en 
vreugde bedrĳven en Hem de eer geven, want de bruiloft des 
Lams is gekomen en zĳn vrouw heeft zich gereed gemaakt” 
(Openbaring 19:7). Hoe maakt de „vrouw” van Christus zich 
gereed voor het huwelĳk? Door te leren zich als zĳn vrouw 
aan Christus te onderwerpen, voordat hĳ wederkomt. Wĳ 
kunnen Christus’ vrouw niet zĳn, tenzĳ wĳ ons nu, volgens 
de wet, leren onderwerpen aan Gods regering in het 
huwelĳk. Op deze wĳze maken wĳ ons gereed.

Veel vrouwen leren het nooit zich aan hun echtgenoot te 
onderwerpen en velen van Gods eigen heiligen weigeren zich 
aan Christus, als hun Echtgenoot, te onderwerpen. Dat is 
altĳd het moeilĳkste gedeelte!

Alle Laodicea groepen verwerpen Gods regering die de 
heer Armstrong onderwees! En er is nog iets wat alle Laodiceërs 
verwerpen. Zĳ geloven niet dat de heer Armstrong Gods 
eindtĳd Elia was (Matteüs 17:10-11; Maleachi 4:5-6).

Weet u waarom zĳ niet geloven dat de heer Armstrong 
Gods eindtĳd Elia is? God kan het hen niet openbaren, omdat 
zĳ Zĳn regering verwerpen! „te dien tĳde hief Jezus aan en 
zeide: Ik dank U, Vader, Heer des hemels en der aarde, dat 
Gĳ deze dingen voor wĳzen en verstandigen verborgen hebt, 
doch aan kinderkens geopenbaard” (Matteüs 11:25). Zĳ heb-
ben niet de simpele houding van een kind en kunnen daarom 
niet zien wat God al geopenbaard heeft op dit specifieke 
gebied. God de Vader „openbaarde” aan Petrus wie Christus 
was (Matteüs 16:15-17). Daardoor wist Petrus dat.

Waarom kunnen de Laodiceëse kerken de vele openba-
ringen die aan de Filadelfia Kerk van God gegeven zĳn niet 
aannemen? Zĳ missen domweg de kinderlĳke onderwerping 
aan Gods regering en daarom wilde God hen niet duidelĳk 
maken welke Kerk nu Zĳn Werk doet.

Als zĳ de heer Armstrong als Gods eindtĳd Elia verwerpen, 
hoe kunnen zĳ dan ooit zien dat God de Filadelfia Kerk van 
God gebruikt. Hun grootste probleem is het aanvaarden van 
Gods regering!
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Gods waarheid is geopenbaard—maar alleen aan heel kleine 
kinderen! Dit is de fundamenteelste en moeilĳkste les die zĳ 
moeten leren! Wĳ leren het òf door ons te onderwerpen aan 
Gods geïnspireerde woorden òf wĳ leren het in de Grote 
Verdrukking! Wanneer wĳ naar Jesaja 66 gaan, het laatste 
hoofdstuk, zullen wĳ deze zelfde les onderwezen zien.

d e  B a S i S  va n  d e  K e r K d o c t r i n e S

Er zĳn zeer specifieke redenen waarom de ene groep Gods 
openbaringen ziet en de andere groep niet. Het is een zaak 
van oorzaak en gevolg. Gods regering is de grondslag 
van alle kerkelĳke doctrines!

De Laodiceërs hebben een ĳver, maar niet voor Gods rege-
ring. „Doch die vĳanden van mĳ, die niet wilden, dat ik over 
hen Koning werd, brengt hen hier en slacht ze voor mĳn ogen” 
(Lucas 19:27). God zal alle mensen, die Hem niet over hen wil-
len laten „regeren” of hen besturen, vernietigen. De les over 
regering is de belangrĳkste les die wĳ moeten leren. 
Het is bovendien de moeilĳkste les om te leren.

Hier volgt een aanhaling uit een preek van de heer Armstrong 
op 2 oktober 1982, tĳdens het Loofhuttenfeest: „Jezus zei dat de 
Elia nog zal komen en alle dingen herstellen. De oorspronkelĳke 
Elia herstelde niet hetgeen wat weggenomen was. De hemelen 
hebben Jezus opgenomen tot de tĳden van de wederoprichting 
aller dingen (Handelingen 3:19-21). Wederoprichting betekent 
het herstellen van iets dat weggenomen is. Het herstellen in een 
vroegere toestand of conditie, van wat was weggenomen—de 
regering van God op deze aarde. De regering van God was 
weggenomen. Die moest hersteld worden … God verwekte mĳ 
om dat te herstellen. God verwekte mĳ om de regering van God 
te herstellen. Maar het is tot dusver alleen maar hersteld in de 
Kerk. Ik heb geen autoriteit van God; geen bevoegdheid om 
de regering van God verder te herstellen dan over u, broeders, 
in de Kerk. Maar dat is gebeurd. Dat is gebeurd, broeders. Ga 
terug en lees Maleachi 3:1-5 en Maleachi 4, waar Jezus zegt 

„Elia zal vast en zeker komen”, zelfs nadat Johannes de Doper 
in de gevangenis was geworpen, moest hĳ nog komen. Hĳ 
[Elia] moest herstellen. Johannes de Doper herstelde niets. U 
zou zich beter moeten realiseren, broeders, wat deze Kerk is 
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en wáár U achter staat wanneer u zegt dat u voor 100 procent 
achter mĳ staat.”

De hele wereld zal geregeerd worden door 
Gods bestuur zoals het was ingesteld door de heer 
Armstrong! Dit is fundamenteel en dus belangrĳk voor u 
om te begrĳpen.

„Hoort het woord des Heren, bestuurders van Sodom; neigt 
uw oor tot de onderwĳzing [tot de wet—Statenvertaling] van 
onze God, volk van Gomorra. Waartoe dient Mĳ de menigte 
uwer slachtoffers? zegt de Here; oververzadigd ben Ik van 
de brandoffers van rammen en het vet van mestkalveren, en 
aan het bloed van stieren, schapen en bokken heb Ik geen 
welgevallen” (Jesaja 1:10-11). God spreekt hier over Sion en de 
tempeloffers—dat wil zeggen Gods Kerk in de eindtĳd!

Brandoffers en slachtoffers verwĳzen naar de diensten 
van Gods Kerk nu. „Wanneer gĳ komt om voor mĳn aan-
gezicht te verschĳnen—wie heeft dit van u verlangd mĳn 
voorhoven plat te treden?” (vers 12). Dit volk „verschĳnt” voor 
God, maar zĳ treden de voorhoven van Zĳn tempel plat. Zĳ 
offeren niet volgens de wet—maar let op—zĳ offeren 
wel vol ĳver! Wat is het probleem? Zĳ passen zich niet aan 
Gods regering aan!

Deze mensen offeren vurig tot God, maar vertrappen Zĳn 
wet! En dit is een profetie voor de Laodiceërs van vandaag!

„Gaat niet voort met huichelachtige offers te brengen—gru-
welĳk reukwerk is het Mĳ; nieuwe maan en sabbat [sabbat-
ten—Statenvertaling], het bĳeenroepen van samenkomsten—Ik 
verdraag het niet: onrecht met feestelĳke vergadering” (vers 13). 
Sabbatten—meervoud. Dat betekent Gods heilige dagen. Wie 
houdt vandaag Gods heilige dagen en rebelleert bovendien tegen 
Gods wet? Alleen de Laodiceërs. En God zegt dat hun heilige 
dagen tevergeefs zĳn en een gruwel. Waarom? Zie weer vers 10: 

„Hoort het woord des Heren, bestuurders van Sodom; neigt 
uw oor tot de onderwĳzing (de wet—Statenvertaling) van 
onze God, volk van Gomorra.” De bestuurders of religieuze 
leiders geven geen gehoor aan Gods wet—Zĳn regering! Ze 
willen er niet naar luisteren! Wat dat betreft leerde God hen dit 
een 40 tal jaren lang—toch wilden zĳ niet luisteren naar Gods 
regering die op Gods wet gebaseerd was! (Natuurlĳk geldt dit 
ook voor alle huidige naties van Israël in het algemeen.)
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De eindtĳd Filadelfiërs horen God duidelĳk wat deze kwestie 
betreft! De eindtĳd Laodiceërs niet (zie Openbaring 3:17-20). 
Dat is het grote verschil tussen de twee Kerken!

De beslissing is aan u. Wanneer u zich onderwerpt aan 
gods regering, zult u luisteren naar hetgeen Gods eindtĳd 
Elia onderwees inzake Gods regering en zult u aanvaarden 
dat de heer Armstrong de rol van Elia vervulde. U zult ook 
luisteren naar wat God openbaart aan de Filadelfia Kerk van 
God. Het hangt van uw eigen onderwerping af!

„Gaat niet voort met huichelachtige offers te brengen—gru-
welĳk reukwerk is het Mĳ; nieuwe maan en sabbat, het bĳeen-
roepen van samenkomsten—Ik verdraag het niet: onrecht met 
feestelĳke vergadering. Uw nieuwemaansdagen en uw feesten 
haat Ik met heel mĳn ziel, zĳ zĳn Mĳ een last. Ik ben moede 
ze te dragen” (verzes 13-14). Reukwerk en offeranden. Dit is 
de tempel- of Kerkdienst. Maar zĳ maken God „moede”—wat 
betekent dat ze „te uitputtend zĳn—of te veel vergen van 
iemands geduld.” Hun rebellie tegen de wet drukt zwaar 
op God. Het is voor God veel erger dan voor wie ook 
wanneer Zĳn eigen Kerk afwĳkt!

„Wanneer gĳ uw handen uitbreidt, verberg Ik mĳn ogen 
voor u; zelfs wanneer gĳ het gebed vermenigvuldigt, hoor 
Ik niet; uw handen zĳn vol bloed” (vers 15). De Laodiceërs 
bidden vurig tot God, maar God zal hen niet aanhoren! 
Waarom niet? Omdat hun handen vol bloed zĳn? Ja, kĳk naar 
hoofdstuk 3 en 33 van Ezechiël. Wanneer wĳ niet staan achter 
Gods Werk—in de Filadelfia Kerk van God—en achter de 
boodschap van de wachter uit Ezechiël, dan kleeft israëls 
bloed aan onze handen!

God heeft maar één Werk en dat is het waarschuwen van 
de Laodiceërs en het hedendaagse Israël. Alle leden van Gods 
Kerk moeten òf achter de waarschuwingsboodschap staan en 
dit Werk ondersteunen, òf ze zĳn schuldig aan het bloed van 
Israël! Hoe ernstig is het Werk dat God aan de Filadelfia Kerk 
van God heeft gegeven? God houdt ons verantwoordelĳk 
voor het bloed van Israël—als wĳ niet waakzaam zĳn en waar-
schuwen. Dit is inderdaad een zeer ernstige zaak.
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2
Op zulke mensen 
slaat God acht

De verzen 16 en 17 van Jesaja vertellen ons „recht 
te doen aan” (Hebreeuws: te „vechten voor”) de 
weduwe. God beveelt ons voor hulpeloze mensen te 

vechten. Er schuilt een diepere geestelĳke betekenis achter het 
woord weduwe. Een vrouw wordt door de gehele Bĳbel heen 
als een type van Gods Kerk gebruikt. De context van deze 
verzen heeft betrekking op Gods eigen Kerk. Zĳn Laodicea 
Kerk heeft haar man—Jezus Christus—verloren! (Dit wordt 
heel duidelĳk in ons boekje Kolossenzen aangetoond. Schrĳf 
om een gratis exemplaar.)

Wĳ moeten pleiten voor de Laodicea weduwe . De Laodicea 
leiders hebben Gods Kerk van Christus weggeleid. De Filadelfia 
Kerk heeft de verantwoordelĳkheid te pleiten (of te vechten) 
voor die Kerk! De pcg waarschuwt en probeert Gods eigen volk 
te helpen om de valse doctrines die hen geleerd zĳn door hun 
leiders, te verwerpen. God geeft ons het bevel dit te doen! 
Vers 18 laat ons nog meer zien waarom zĳ Laodiceërs zĳn.

H e t  z i lv e r  W e r d  o n z u i v e r

Veel mensen begrĳpen het volgende vers niet: „Komt toch en 
laat ons tezamen richten, zegt de Here; al waren uw zonden 
als scharlaken, zĳ zullen wit worden als sneeuw; al waren zĳ 
rood als karmozĳn, zĳ zullen worden als witte wol” (Jesaja 1:18). 
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Denk er om dat dit nog in de context van de tempeldienst 
staat. Dit betekent dat het van toepassing is op Gods Kerk 
in de eindtĳd.

Wat bedoelt God met „Laat ons tezamen richten”? Een betere 
vertaling zou zĳn, „Kom en praat verstandig met Mĳ”.

Hoe praat God met hen? Komt Hĳ persoonlĳk naar deze 
aarde om met hen te praten? Neen, zoals gewoonlĳk werkt Hĳ 
met die heiligen die Hem trouw blĳven. Vandaag werkt Hĳ 
door middel van Zĳn Filadelfiërs. God tracht de Laodiceërs 
te overtuigen. Door middel van de Filadelfiërs zegt God „kom 
toch en laat ons tezamen richten.” Wanneer zĳ nalaten dit te 
doen, zal God hen uit Zĳn mond spuwen, de Grote Verdrukking 
in! (Openbaring 3:14-19).

Vandaag denken Gods eigen Laodicea mensen dat zĳ de 
Laodicea Kerk van hun keuze kunnen nemen. Er zullen waar-
schĳnlĳk zeven verschillende Laodicea Kerken zĳn (Jesaja 4:1). 
Geen van deze zeven vrouwen (kerktypen) hebben een man. 
Jezus Christus heeft slechts een vrouw, die Hĳ leidt. Je hebt geen 
keuze wanneer het op Gods Kerk aankomt. Of je gaat met Gods 
enige ware Kerk en Werk verder, of je hebt geen echtgenoot!

Wĳ hebben geen keuze te maken welke van Gods ker-
ken ons het beste lĳkt en waartoe wĳ wensen te behoren. 
De enige keus die wĳ hebben is tussen leven en dood 
(Deuteronomium 30:19-20). Wanneer wĳ een Kerk kiezen, 
dan is er maar een keuze—Gods keuze! Niet die van U, niet 
die van mĳ! Onze echtgenoot heeft geen zeven verschillende 
vrouwen—Hĳ heeft er maar één.

Daarna geeft God hier dezelfde waarschuwing die hĳ de 
Laodiceërs ook in Openbaring 3:19 geeft. „Als gĳ gewillig zĳt 
en luistert, zult gĳ het goede des lands eten; maar als gĳ weigert 
en weerspannig zĳt, zult gĳ door het zwaard worden verteerd, 
want de mond des Heren heeft het gesproken” (Jesaja 1:19-20). 
Gods eigen lauwe volk zal door het zwaard worden verteerd. 
Dit is een eindtĳd profetie.

„Hoe is de getrouwe veste tot een ontuchtige geworden, zĳ 
die vervuld was van recht, en waarin gerechtigheid overnachtte, 
en nu—enkel moordenaars!” De getrouwe veste was daar waar 
Gods tempel gevestigd was. De getrouwen zĳn Gods eigen volk. 
Maar in deze eindtĳd werd, net als vroeger, Gods getrouwe 
volk „als een ontuchtige.” Ze waren „vervuld met recht”, maar 
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verloren toen die gerechtigheid! Deze profetie wordt nu wer-
kelĳkheid in Gods Kerk. Ze waren vol gerechtigheid ten tĳde 
van Herbert Armstrong, maar verloren toen dat geloof!

Zĳ zĳn „moordenaars” omdat zĳ schuldig zĳn aan het bloed 
van Israël. Ze blĳven in gebreke Israël te waarschuwen, 
waartoe God hen had opgeroepen (zie Ezechiël 3 en 33). God 
roept Zĳn volk altĳd voor een groot doel! Hierop is nooit een 
uitzondering. De Laodiceërs waren echt, zuiver zilver. „Uw 
zilver is met onzuivere bestanddelen vermengd, uw edele wĳn 
is met water vervalst (vers 22). Het zilver werd onzuiver. Dit 
houdt in dat het eerst zuiver zilver was, maar toen onzuiver 
werd of verontreinigd. Ze hadden de zuivere waarheid van 
God, maar verloren er daarna veel van!

Hun geestelĳke wĳn is verwaterd. Geestelĳk is dit 
uiteindelĳk een ramp!

Misschien is de beste manier om een overzicht van het 
gehele boek te krĳgen, eerst het laatste hoofdstuk te lezen. 
Jesaja 66, het laatste hoofdstuk van het boek, zal ons helpen 
in te zien, dat God zich richt tot degenen die in de eindtĳd 
leven—speciaal tot Gods Kerk.

De Anchor Bĳbel verklaart dat Jesaja 66 een „Profetie tegen 
de tempel” is. Dat betekent dat het voor Gods eigen Kerk in 
de eindtĳd is.

Wa a r  i S  G o d S  H u i S ?

„Zo zegt de Here: De hemel is mĳn troon en de aarde de voetbank 
mĳner voeten, waar zou dan het huis zĳn, dat gĳ Mĳ zoudt 
bouwen, en waar de plaats mĳner rust?” (Jesaja 66:1). Hier zien 
we een zeer belangrĳke vraag: „Waar zal God Zĳn standplaats 
hebben?” Waar kun je God vinden? Waar is vandaag Zĳn 
tempel? God beantwoordt die vraag voor ons. „Dit alles heeft 
immers mĳn hand gemaakt en zo is dit alles ontstaan, luidt 
het woord des Heren; op zulken sla Ik acht: op de ellendige, 
de verslagene van geest en wie voor Mĳn woord beeft” (vers 2). 
Het woord „verslagen” betekent gebroken en verpletterd. Het 
woord „ellendig” betekent eigenlĳk zachtmoedig.

Wĳ moeten terugkomen van het idee dat God in een reus-
achtige organisatie of grote Kerk verblĳft. Vandaag beperkt 
het zich steeds tot „zulken”—of de enkeling, die voor 
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Gods woord beeft! Deze persoon beeft niet voor mensen, 
maar voor God! God zal naar die persoon zien en diegene 
gebruiken die als een klein kind tegenover Zĳn woord staat 
(Matteüs 18:1-3). Deze persoon zal bĳvoorbeeld Gods openba-
rend woord van Maleachi’s Boodschap lezen en er op reageren 
in vrees voor God! Hĳ weet dat dit boek Gods waarheid bevat. 
Hĳ beeft en gehoorzaamt.

Deze man handelt niet alleen maar omdat evangelisten 
met hoge rangen de weg aangeven. Die persoon van God 
staat niet te wachten op een man met status om hem te leiden. 
Hĳ kĳkt naar onze grote God met diens ontzagwekkende 
grootheid—en beeft!

Dit gaat samen met wat God juist nu doet. Hĳ werkt zeer 
zorgvuldig met iedere persoon die uit de Laodicea Kerk 
komt. „ Ik raad u aan van Mĳ te kopen goud, dat in het vuur 
gelouterd is, opdat gĳ rĳk moogt worden, en witte klederen, 
opdat gĳ die aandoet en de schande uwer naaktheid niet zicht-
baar worde; en ogenzalf om uw oogleden te bestrĳken, opdat 
gĳ zien moogt. Allen die Ik lief heb, bestraf Ik en tuchtig Ik; 
wees dan ĳverig en bekeer u. Zie, Ik sta aan de deur en klop. 
Indien iemand naar Mĳn stem hoort en de deur opent. Ik zal 
bĳ hem binnenkomen en maaltĳd met hem houden en hĳ met 
Mĳ.” (Openbaring 3:18-20). „Wanneer iemand” (persoonlĳk 
dus) Gods stem hoort, zal Hĳ binnenkomen en geestelĳk de 
maaltĳd met hem gebruiken. „Bekeert u, gĳ afkerige kinderen! 
spreekt de heere, want Ik heb u getrouwd, en Ik zal u aan-
nemen, een uit een stad, en twee uit een geslacht, en 
zal u brengen te Sion” (Jeremia 3:14—Statenvertaling). Dit is 
dus profetie voor de eindtĳd. God neemt nu „één uit een stad 
en twee uit een geslacht” om Zĳn Werk te doen. (Voor meer 
informatie over dit onderwerp kunt u schrĳven om ons gratis 
boekje: Jeremia—Onheilsprofeet of Profeet van Hoop?)

Jesaja 66:2 slaat exact op Gods eigen volk vandaag. Vers 5 
maakt duidelĳk dat er een splitsing in Gods Kerk is en 
dat degenen die de macht hebben de Kerk doen dwalen. 
De leiders werpen hen die voor Gods woord beven 
uit de Kerk!

toen Herbert Armstrong stierf, maakte dit enkele mensen 
bang. Maar het was een wonderbaarlĳke test van God. God 
stelt nu vast wie er voor Zĳn woord beeft en wie niet!
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Wanneer een Laodicea lid zegt dat hĳ best naar de Filadelfia 
Kerk (pcg) zou willen komen als een evangelist dit ook zou 
doen, wat zegt hĳ dan eigenlĳk? Dit is een gezegde dat duidelĳk 
maakt dat hĳ niet voor Gods woord beeft!

Dat is geen geringe zaak. God zegt „Op zulken sla 
Ik acht!” Daar is Gods kracht! Daar wordt Zĳn werk 
gedaan. Daar openbaart God Zĳn waarheid! Daar 
woont de Almachtige!

Gods doel is mensen uit het beeld te halen. Hĳ wenst 
een persoonlĳke relatie met u—Zĳn verwekte zoon! God is uw 
liefhebbende Vader en Hĳ ziet Zĳn zonen niet over het hoofd!

Ik geloof dat Jesaja 66:2 een van de belangrĳkste verzen uit 
de Bĳbel is. Behoud is een zaak tussen u en God. U en ik moeten 
voor Gods woord beven anders kan God niet met ons werken.

Dit vers is de kern van Gods regering. Alleen zo’n persoon 
kan door God geleid worden. Regering is het centrale punt 
dat alle Laodicea Kerken scheidt van de Filadelfia 
Kerk van God. De pcg is samengesteld uit afzonderlĳke 
personen, die beven voor Gods woord. Daarom ziet u nu Gods 
grote kracht binnen deze kleine Kerk!

Beven voor Gods woord is de korte weergave van de regering van 
God. Zoals de heer Armstrong al zei „regering is alles”!

De Laodicea dienaren vrezen God niet (Maleachi 2:5-9). 
Wat moet God dus doen, wanneer Zĳn eigen dienaren Hem 
verlaten? Hĳ kĳkt naar het type mens van Jesaja 66:2 en richt een 
ander Werk op door middel van heiligen met die houding.

Hebben wĳ de leiders van de Wereldwĳde Kerk van God 
nodig om Gods werk te doen? Neen, neen, neen—duizend 
maal neen! Wat wĳ nodig hebben zĳn mensen met de hou-
ding van Jesaja 66:2. Dan hebben wĳ alle kracht van het 
universum achter ons! Gods „ware uitverkorenen” kunnen 
niet misleid worden inzake regering of iets anders. Dat komt 
omdat zĳ voor Gods woord beven. Dan zal God nooit toestaan 
dat zĳ misleid worden. Hĳ openbaart Zĳn waarheid—Zĳn 
profetie—aan hen (Amos 3:7).

u W  e c H t G e n o o t

Misschien kunnen wĳ Jesaja 66:2 beter begrĳpen, wanneer wĳ 
naar een fysiek huwelĳk kĳken, dat weldra gesloten zal worden. 
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Laten wĳ veronderstellen dat een man en een vrouw op het punt 
staan te trouwen. De bruidegom bereidt zich met verlangen op 
deze gelukkige gebeurtenis voor en vraagt daarom zĳn verloofde 
met hem mee te gaan om de laatste voorbereidingen te treffen. 
Ze zegt ja, op voorwaarde dat haar vriendje van vroeger ook 
met hen mee kan gaan. Ze voelt zichzelf niet zeker genoeg om 
alleen met haar toekomstige man te gaan.

De bruidegom zal beslist beledigd zĳn. En dat is Christus 
ook, wanneer mensen zeggen dat zĳ alleen naar de pcg willen 
komen wanneer er ook een hoge leider bĳ is! Hoe voelt hun 
echtgenoot, Jezus Christus, zich bĳ zo’n verklaring? Diep 
beledigd!

Wĳ moeten beven voor het woord van onze Echtgenoot. Geen 
mens mag ons verhinderen vertrouwelĳk met onze Echtgenoot 
te zĳn. Wanneer wĳ werkelĳk voor Gods woord beven, zal 
geen mens ons ooit van Christus scheiden!

K e r K S p l i t S i n G

De context hier is de eindtĳd. „Wie heeft zoiets gehoord, 
wie heeft iets dergelĳks gezien? Wordt een land op één dag 
voortgebracht of een volk op eenmaal geboren? Maar Sion 
heeft nauwelĳks barensweeën gekregen, of zĳ baarde haar 
kinderen” (vers 8). Een volk staat op het punt te worden 
geboren. Het is duidelĳk dat dit nog niet is gebeurd. Maar 
vlak voordat dit plaats vindt is gods kerk verdeeld (vers 5). 

„Wie een stier slacht, verslaat een mens; wie een schaap offert, 
breekt een hond de nek; wie spĳsoffer brengt, [offert] zwĳne-
bloed; wie wierook ten gedenkoffer ontsteekt, prĳst een afgod. 
Zoals zĳ hun eigen wegen verkozen hebben en hun ziel 
in hun gruwelen behagen schept …” (vers 3). Dat betekent dat 
Gods huidige Laodicea Kerk onrein geestelĳk voedsel eet 
en haar eigen weg gaat—niet die van God! Hun tempeloffers 
beledigen God vandaag. „Zo zal Ik hun ongeluk verkiezen en 
dat wat zĳ vrezen over hen brengen omdat niemand geant-
woord heeft toen ik riep, en zĳ niet gehoord hebben, 
toen ik sprak, maar gedaan hebben wat kwaad is in Mĳn 
ogen en verkozen wat Mĳ mishaagt” (vers 4).

God zendt hun een sterke dwaling—hun eigen leider verraadt 
Christus (2 tessalonicenzen 2:4-11). God riep en zĳ antwoord-
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den niet. Hĳ sprak en de Laodiceërs luisterden niet. 
Wanneer gebeurde dat? Het gebeurt nu, op dit ogenblik. 
De Filadelfia Kerk van God heeft de uitzonderlĳke eer uit 
naam van God te spreken! Wĳ waarschuwen de Laodiceërs, 
maar zĳ weigeren te luisteren. (Jeremia 6:16-17). Dat is de reden 
dat zĳ de Grote Verdrukking moeten binnengaan.

Wanneer God spreekt is het onze verantwoordelĳk-
heid ons hiervan bewust te zĳn! Wĳ moeten God goed 
genoeg kennen om te weten wanneer Hĳ spreekt. Gods 
eigen volk dient te weten wanneer dit gebeurt. Dan moeten 
zĳ antwoorden. De Laodiceërs weigeren te luisteren en te 
antwoorden. Ze verwerpen verwoed wat God zegt en verstoten 
leden die aandacht schenken aan Gods woord. „Hoort des 
Heeren woord, gĳ, die voor Zĳn woord beeft! Uw broeders, 
die u haten, die u verre afzonderen [die u eruit werpen, 
zegt de King James version], om Mĳns Naams wil, zeggen: Dat 
de Heere heerlĳk worde! Doch Hĳ zal verschĳnen tot ulieder 
vreugde, zĳ daarentegen zullen beschaamd worden” 
(Jesaja 66:5—Statenvertaling). Waarom worden zĳ uitgestoten? 
Omdat zíj voor Gods woord beven. Om die reden haten de 
Laodiceërs hen! Satan heeft afschuwelĳke schade aan Gods 
Kerk toegebracht in deze eindtĳd.

„Uw broeders die u haten”—het eigen Gezin van God—hun 
eigen geestelĳke broeders verraden hen! Dit is een trage-
die van torenhoge omvang! Die heiligen, die vandaag voor 
Gods woord beven, zullen grote vreugde hebben wanneer 
Christus weerkeert. Maar de Laodiceërs zullen beschaamd 
worden! Vandaag is het echter, hoe dan ook, geen vreugde 
om de splitsing in Gods Gezin te moeten ervaren. 

S i o n  B a a r t

Gods Kerk ondergaat zware barensweeën. „Er klinkt gedruis 
uit de stad! Het klinkt uit de tempel! De stem van de Here, die 
vergelding brengt over zĳn vĳanden! Voordat zĳ smarten kreeg, 
heeft zĳ gebaard; voordat de weeën haar overvielen, heeft zĳ 
een zoon ter wereld gebracht. Wie heeft zoiets gehoord, wie 
heeft iets dergelĳks gezien? Wordt een land op één dag voort-
gebracht of een volk op eenmaal geboren? Maar Sion heeft 
nauwelĳks barensweeën gekregen, of zĳ baarde haar kinderen” 
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(verzes 6-8). Sion is Gods Kerk. De letterlĳke vertaling over 
Sion is: Want Sion heeft zowel weeën gehad, als gebaard” Er 
is dus een heel gelukkig slot!

Dit beeld hier is niet in de begintĳd van een zwangerschap. 
Maar wĳ zien de tĳd dat Gods Kerk door de ergste barensweeën 
gaat—vlak voor de werkelĳke geboorte.

Er waren twee verschrikkelĳke splitsingen in Gods Kerk in 
de jaren ’70. Nu zien wĳ een andere splitsing in de laatste tach-
tiger en de negentiger jaren. Vervolgens worden de Laodiceërs 
in de Grote Verdrukking geworpen, waar 50 procent van hen 
hun eeuwig leven verliest. 50 procent echter bekeert zich en 
wordt, samen met de Filadelfia heiligen, geboren in het ware 
Gezin van God! Zo’n zware bevalling maakt de geboorte van 
Gods eigen Kerk des te schitterender. Veel pĳn en veel 
vreugde! Maar op de lange duur zal de pĳn in het niet zinken 
vergeleken bĳ de vreugde!

In doodstrĳd worstelen wĳ nu om wedergeboren te worden 
als leden van Gods Gezin. Onze moeder, de Kerk, is in de 
meest pĳnlĳke fase van het baren! God geeft ons het beeld 
van de geboorte, om ons te helpen deze verschrikkelĳke strĳd 
te begrĳpen.

v o l K  i n  W o r d i n G

De eerstelingen vormen een volk in wording! Ze zĳn 
ook het gezin van God in embryo. Vers 8 geeft deze profetie 
zĳn tĳdskader. Onze beproevingen van nu, zullen resulteren 
in ons opnieuw geboren worden in het Gezin van God!

In het algemeen gaat deze geboorte over de beproevingen 
en geboorte van al Gods heiligen—doden en levenden. „Zo 
zĳt gĳ dan geen vreemdelingen en bĳwoners meer, maar 
medeburgers der heiligen en huisgenoten Gods” (Efeziërs 
2:19). Wĳ zĳn medeburgers van de natie van geestelĳk Israël. 
Wĳ zĳn leden van de huisgenoten van God of Gods Gezin. 
Jesaja 66 is beslist het prachtigste hoofdstuk uit de bĳbel 
over de wedergeboorte!

Het Sion van God staat op het punt nakomelingen te geven. 
Nu ervaren wĳ barensweeën. Maar houdt moed, de meest 
spectaculaire geboorte ooit door mensen, of door 
God, aanschouwd, staat te gebeuren!
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„Zou Ik ontsluiten en niet doen baren? zegt de Here. Of ben 
Ik een, die doet baren en toesluit? zegt uw God” (Jesaja 66:9). 
Soms worden wĳ afgetobd en depressief. Het kan zelfs hope-
loos schĳnen. Maar richt uw geest op God. Wanneer wĳ ons 
deel doen, zal God onze geboorte zeker stellen. Niets kan 
het tegenhouden!

Een geboorte gaat niet gemakkelĳk. En soms duurt het 
lang. En daarom moeten wĳ deze verzen in gedachten hou-
den. Dit is een van de krachtigste toekomstvisies in de Bĳbel. 
Het zal ons door elke beproeving heen halen! En denk 
er aan, de hele wereld zal door Gods wedergeboren heiligen 
gediend worden.

„Verheugt u met Jeruzalem en juicht over haar, gĳ allen die 
haar liefhebt: Verblĳdt u over haar met blĳdschap, gĳ allen die 
over haar treurt, opdat gĳ zuigt en u laaft aan haar vertroos-
tende borst, opdat gĳ met volle teugen u laaft aan haar rĳke 
moederborst. Want zo zegt de Here: Zie, Ik doe haar de vrede 
toestromen als een rivier en de heerlĳkheid der volken als een 
overvolle beek; dan zult gĳ zuigen, gĳ zult op de heup gedragen 
en op de knieën gekoesterd worden” (verzes 10-12). Jeruzalem 
heeft minder vrede gehad dan enige andere stad op aarde! 
Maar de vrede zal als een rivier uit Jeruzalem stromen—en 
dit zal nooit meer ophouden. Jeruzalem zal de hele wereld 
voeden, onder het leiderschap van Gods gezin!

Het beeld in deze verzen is van gekoesterde kinderen, 
moeder en vader—een type van Gods Gezin! God staat op 
het punt de hele wereld in Zĳn Familie te brengen! Ons wordt 
de gelegenheid geboden om Zĳn troon te delen en dat Gezin 
te helpen regeren!

„Zoals iemands moeder hem troost, zo zal Ik u troosten, ja, in 
Jeruzalem zult gĳ getroost worden” (vers 13). Wĳ zullen vanuit 
jeruzalem God gaan helpen de hele aarde te troosten!

„Als gĳ het ziet, zal uw hart zich verblĳden, en uw gebeente 
zal gedĳen als het jonge groen; de hand des Heren zal zich aan 
zĳn knechten doen kennen en Hĳ zal toornen op zĳn vĳanden. 
Want zie, de Here zal komen als vuur en zĳn wagens zullen 
zĳn als een storm, om zĳn toorn te openbaren in gloed en zĳn 
dreiging in vuurvlammen” (verzes 14-15). De hele aarde staat 
op het punt op te bloeien en in gezang uit te barsten! 
Hoe groot is de roeping die God zĳn volk heeft gegeven!
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Het boek Jesaja staat vol goed nieuws over Gods 
luisterrĳke wereld die gaat komen. „Het woord dat 
Jesaja, de zoon van Amos, aanschouwd heeft over 

Juda en Jeruzalem. En het zal geschieden in het laatste der 
dagen: dan zal de berg van het huis des Heren vaststaan als de 
hoogste der bergen, en hĳ zal verheven zĳn boven de heuvelen. 
En alle volkeren zullen derwaarts heenstromen” (Jesaja 2:1-2). 
De bewoording „het laatste der dagen” verwĳst altĳd naar de 
wederkomst van Christus en de periode vlak daarvoor.

G o d S  W e t

Gods huis of Kerk zal ver boven enig andere instelling ver-
heven worden. Dan zullen de naties er naar toe stromen, 
omdat Christus daartoe het bevel geeft. Dan zullen de mensen 
weten dat alleen Gods weg werkt. Ze zullen het sterke verlan-
gen hebben volgens God wet te leven. „En vele natiën zullen 
optrekken en zeggen: Komt, laten wĳ opgaan naar de berg des 
Heren, naar het huis van de God Jacobs, opdat Hĳ ons lere 
aangaande zĳn wegen en opdat wĳ zĳn paden bewandelen. 
Want uit Sion zal de wet uitgaan en des Heren woord uit 
Jeruzalem” (vers 3).

Gods wet zal van Sion of Gods Kerk uitgaan tĳdens het 
millennium. Dat betekent dat de wet beslist van Gods 
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huidige Kerk uit moet gaan. Hoe zouden we anders de 
mogelĳkheid hebben ons voor te bereiden met Christus te 
regeren? Wĳ moeten ons nu onderwerpen aan de regering 
van God, die op Zĳn wet gebaseerd is. In Gods toekomstige 
wereld zullen wĳ de hele wereld onderwĳzen, hoe men zich 
moet onderwerpen aan Gods wet. Vandaag verwerpt de hele 
wereld (de wereldlĳke religies inbegrepen) de wet van God. 
Daarom is deze wereld zo vol problemen!

Wat zullen wĳ, behalve Gods wet, tĳdens het millennium 
nog meer onderwĳzen? Veel zal draaien om de waarheden die 
Herbert Armstrong op deze aarde herstelde (Matteüs 17:10-11). 
Wĳ moeten grondig leren wat God ons door hem onderwees. 
Vandaag zĳn wĳ Gods geestelĳke college en spoedig zullen wĳ 
Gods college over de gehele aarde vestigen. Momenteel is de 
Kerk van God een opleidingsschool om leraren voor de Wereld 
van Morgen op te leiden. Alleen wĳ hebben een boodschap 
van hoop voor de wereld! Dat is geen aanmatiging. Het is 
waarheid die eenvoudig te bewĳzen is!

De basis voor al onze leringen is Gods wet. Zĳn wet zal de 
waarborg geven dat de gehele wereld in vrede zal leven. „En Hĳ 
zal richten tussen volk en volk en rechtspreken over machtige 
natiën. Dan zullen zĳ hun zwaarden tot ploegscharen omsme-
den en hun speren tot snoeimessen, geen volk zal tegen een 
ander volk het zwaard opheffen, en zĳ zullen de oorlog niet 
meer leren” (Jesaja 2:4). Dit vers staat op een gedenkplaat bĳ de 
Verenigde Naties. Maar in de 6000 jaar menselĳke geschiedenis 
zĳn deze woorden niet bepaald dichter bĳ de vervulling ervan 
gekomen! Alleen God zal dit vers bewerkstelligen, geen mensen. 
Oorlog zal op deze aarde voor eeuwig ophouden! Een 
schitterende, heerlĳke wereld staat op het punt ten tonele te 
verschĳnen. God wil de nu geroepen heiligen gebruiken deze 
fantastische wereld te helpen opbouwen.

Er is echter slecht nieuws, zo vlak voor Gods prachtige toe-
komstige wereld. „Huis van Jacob, komt, laten wĳ wandelen 
in het licht des Heren. Voorwaar, Gĳ hebt uw volk, het huis 
van Jacob, verworpen, omdat het geheel beïnvloed is door het 
Oosten en toverĳ pleegt als de Filistĳnen en samendoet met 
kinderen van buitenlanders” (verzes 5-6). God gaat Zĳn gekozen 
volk Israël verlaten. Zelfs sommige kerken zeggen vandaag 
dat God zoiets nooit zal doen, maar Hĳ zal het. God zal Zĳn 
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volk verlaten, omdat zĳ Hem en Zĳn wet hebben verlaten, die 
door Zĳn Kerk aan hen bekend gemaakt is.

God sloot een verbond met het oude Israël, maar Hĳ scheidde 
van hen nadat zĳ dit verbond hadden verbroken. God sloot 
een verbond met Zĳn Nieuw testamentische Kerk. In deze 
eindtĳd braken velen van Gods eigen mensen dat verbond. 
God zal ook hen verlaten. De meesten van hen zullen de kans 
krĳgen zich te bekeren.

God zal ons nooit, nooit, maar dan ook nooit verlaten, 
mits wĳ Hem gehoorzamen. Maar beide partĳen moeten 
dit verbond houden, wil het bindend zĳn. Dat verbond is 
gebaseerd op Gods wet.

God zal fysiek en geestelĳk Israël (Zĳn Kerk in deze eind-
tĳd) straffen. De heer Armstrong leerde ons jaren geleden wie 
Israël was. Deze profetieën zĳn hoofdzakelĳk bedoeld voor 
het Amerikaanse en Britse volk.

Met een beetje gezond verstand kunnen wĳ voor ons zelf 
bewĳzen wie Israël is. „Zĳn land is vol zilver en goud en aan 
zĳn schatten is geen einde; ook is zĳn land vol paarden 
en aan zĳn wagens is geen einde” (vers 7). Het grootste deel 
van de wereld is buitengewoon arm. Maar er zĳn een paar 
volkeren geweest die niet te vergelĳken zegeningen ontvin-
gen wegens Abrahams gehoorzaamheid. In de eerste plaats 
zĳn de Amerikaanse en Engelse volkeren degenen geweest 
die deze zegeningen ontvingen. Iedereen kan zien dat er aan 
hun schatten geen einde was! Hun land is vol paarden en 
wagens en krachtige transportvoertuigen en oorlogsmachines. 
En houd in gedachten dat deze welvaart er is, vlak voor dat 
Christus weerkeert. Hebben wĳ zo’n weelde in Afrika gezien? 
In Zuid-Amerika, China, of Rusland? Beslist niet.

Even zoals God zegeningen geeft, moet Hĳ ze ook vaak 
terugnemen. De volken van Amerika en Groot-Brittannië zĳn 
ook vol boosheid. „Ook is zĳn land vol afgoden; voor het werk 
van zĳn eigen handen, voor wat eigen vingers hebben gemaakt, 
buigt men zich neder” (vers 8). Ons volk heeft die welvaart 
gebruikt, om verbazingwekkende dingen te scheppen. Maar 
wĳ hebben deze creaties genomen en ze boven God in ons 
leven gesteld. We hebben er afgoden van gemaakt. Onze landen 
vereren God niet. Wĳ aanbidden wat onze handen hebben 
gemaakt! Met inbegrip van de hedendaagse religie.
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Nu moet God ons nederig maken. „De verwaten ogen der men-
sen worden vernederd en de trots der mannen wordt neergebogen 
en de Here alleen is te dien dage verheven” (vers 11). Let er op, dat 
dit alles „in die dagen” gebeurt—in de eindtĳd, of juist nu.

Alleen God zal „in die dagen” verhoogd worden. Het pro-
bleem van deze boze wereld is dat wĳ de mens tot op goddelĳk 
niveau verheffen. Daarom moet God de mens vernederen. 
Dan zal er geen mensenaanbidding meer zĳn. Alleen God 
zal dan aanbeden worden.

De uitdrukking „worden vernederd” staat eigenlĳk in de voltooide 
tĳd. De profeet Jesaja is er zo zeker van, dat hĳ deze gebeurtenis 
beschrĳft als of het reeds gebeurd is! U en ik hebben dit soort 
geloof in Gods toekomstige wereld nodig! Deze fabelachtige 
wereld zal werkelĳkheid worden. Niets kan het tegenhouden!

„En de afgoden zullen volkomen verdwĳnen. Dan kruipt men 
in de spelonken der rotsen en in de holen van de grond voor 
de verschrikking des Heren en voor de luister zĳner majesteit, 
wanneer Hĳ opstaat om de aarde te verschrikken. te 
dien dage zal de mens zĳn zilveren en gouden afgoden, die hĳ 
gemaakt had om zich daar voor neer te buigen, voor de ratten 
en de vleermuizen werpen” (verzes 18-20). Weer zien wĳ dat 
geprofeteerd wordt dat dit „te dien dage” of in de eindtĳd zal 
gebeuren. „Bĳ zĳn vlucht in de rotsholten en in de bergspleten 
vanwege de verschrikking des Heren en de luister zĳner 
majesteit, wanneer Hĳ opstaat om de aarde [geweldig—
Statenvertaling] te verschrikken [„te schudden” zegt de 
King James version]” (vers 21). God zal „de aarde geweldig 
verschrikken [of: geweldig schudden]”! Hĳ zegt dit twee 
keer in drie verzen. Hĳ zal eerst Israël en daarna de hele wereld 
verschrikken. Hĳ zal de aandacht van de mens krĳgen!

Wanneer wĳ vandaag geen aandacht schenken aan Gods 
boodschap, dan zullen wĳ de les door gruwelĳk lĳden 
heen moeten leren. Waarom, o, waarom zouden we nu 
niet luisteren?

Wa t  i S  d e  B r o n  va n  o n z e 
p r o B l e m e n  va n d a a G ?

God zegt: „Laat toch af van de mens, wiens adem in zĳn neus is, 
want wat is hĳ te achten?” (vers 22). De mens zelf is de oorzaak 
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van onze hedendaagse problemen. Wĳ moeten er mee stoppen 
een mens te volgen en alleen God volgen. De mens is niet af. 
De mensheid moet menselĳke redenaties vervangen door de 
gezindheid van God (Filippenzen 2:5). Menselĳke redenering 
is de oorzaak van alle hedendaagse problemen. En als 
gevolg daarvan zal er, en heel gauw, een ĳzingwekkende 
verandering komen voor de Amerikaanse en Britse 
volken! „Voorwaar, zie, de Here, de Here der heerscharen, 
neemt steun en stut uit Jeruzalem en Juda weg; elke steun 
van brood en elke steun van water (Jesaja 3:1). Dit houdt in 
dat al onze steun weg zal vallen—een volslagen ramp! Het 
meeste voedsel en water zal wegvallen.

Israël valt van de top van bloei in de afgrond van het ver-
lies van alles. In andere bĳbelverzen wordt het „de ergste tĳd 
van lĳden, die er ooit geweest is”, genoemd. (Matteüs 24:21; 
Daniël 12:1; Jeremia 30:7). Dit is de rampspoed die Groot-
Brittannië en Amerika zal treffen, tenzĳ wĳ ons bekeren. 

De sterke leiders zullen weggenomen worden. „Held en 
krĳgsman, rechter en profeet, waarzegger en oudste, hoofd-
man over vĳftig en aanzienlĳke, raadsheer en kundig werks-
man en schrander bezweerder” (Jesaja 3:2-3). Onze leiders 
zĳn gedegradeerd tot een kinderlĳk niveau inzake 
rechtspraak en besluiten nemen! „En Ik zal jongelingen 
stellen [tot] hun vorsten, en kinderen zullen over hen heersen” 
(vers 4—Statenvertaling). De King James vertaling zegt zelfs: 

„En ik zal hun kinderen tot vorsten stellen, en baby’s zullen over 
hen heersen.” Dan zien wĳ anarchie en geweld losbarsten in 
het gehele land. Als voorbeeld: de staat Florida heeft een toeris-
tenindustrie met een omzet van 31 miljard dollar. Binnen een 
jaar tĳd zĳn negen toeristen gedood. Onze zwakke regering 
kan onze bezoekers (of ons eigen volk) niet langer beschermen. 
Door het woeste geweld tegen de buitenlanders, is de staat 
30 procent van haar toerisme kwĳt geraakt. Wanneer het 
geweld heel de toeristenindustrie van Florida stuk zal maken, 
zal dat hun dan tot God brengen? Waarschĳnlĳk niet! We zĳn 
een opstandig volk.

Dit geweld is een topper in het wereldnieuws geweest. De 
hele wereld ziet de misdaadexplosie in Amerika. Ezechiël zegt: 

„Maak een keten gereed, want het land is vol bloedschuld en de 
stad vol geweld” (Ezechiël 7:23). Er was voorspeld dat geweld 
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en bloedige misdaad ons land vandaag zouden vullen. (Vraag 
om ons gratis boekje: De Wachter uit Ezechiël).

Wanneer Florida doorgaat steeds minder toeristen te trek-
ken, zullen er veel banen verloren gaan. Dat zal de oorzaak 
zĳn van meer geweld en bloedvergieten. Hoeveel geweld en 
bloedvergieten moet er nog komen voordat wĳ wak-
ker worden en ons tot God wenden? En ik bedoel niet 
ons wenden tot het zogeheten Christendom van vandaag—ik 
bedoel het ons bekeren tot de grote God van Jesaja!

De sterken onderdrukken de zwakken, omdat de regering 
het volk niet beschermt. „Dan zal het volk dringen [verdrukt 
worden—King James version], man tegen man, de een tegen de 
ander, de knaap zal op de oude en de verachte op de geëerde 
losstormen” (Jesaja 3:5). De sterken misbruiken de zwakken. 
God zegt dat de problemen zo erg zullen worden, dat 
niemand wil regeren! (vers 6). Dit is ontstellend erg! En 
het is geprofeteerd dat het „te dien dage” zal gebeuren. „Want 
Jeruzalem struikelt en Juda valt, omdat hun woorden en 
daden tegen de Here zĳn en zĳ de blik zĳner heerlĳkheid 
tarten” (vers 8). Jeruzalem was de hoofdstad van het oude 
Israël. Vandaag is het het type van Israël, vooral Amerika en 
Groot-Brittannië. God zegt dat Israel gestruikeld is! 
Let op. Er staat eigenlĳk „Jeruzalem IS gestruikeld” [zie 
Statenvertaling: „heeft aangestoten” en King James version: 

„ligt in puin”], alsof het al gebeurd is. Deze verzen laten de 
kern van Gods profetieën zien. Ze zullen met absolute zeker-
heid plaats vinden. Niets kan dit tegenhouden!

o p  d e  K o p  G e z e t t e  G e z i n n e n

De basis van iedere sterke gemeenschap vormen sterke gezin-
nen. „De tirannen van mĳn volk zĳn kinderen. en vrouwen 
overheersen het. Mĳn volk. uw leiders zĳn verleiders en zĳ 
maken de weg, die u tot pad moest zĳn, tot een doolweg” 
(vers 12). Hier zien wĳ gezinnen die op de kop staan, met 
vrouwen aan de leiding. De kinderen zĳn niet goed onderwe-
zen en ongedisciplineerd opgevoed en daarom onderdrukken 
zĳ de ouders.

Dit slaat op de volken van Israël, maar slechts in algemene 
zin. Israël heeft een langdurige band met God. Ze waren 
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door God gekozen om de wereld, volgens Gods manier van 
leven, leiding te geven. Maar ze rebelleerden tegen God en 
toen scheidde God van hen. „toen zeide Hĳ: Noem hem Lo-
Ammi, want gĳ zĳt mĳn volk niet en Ik zal de uwe niet zĳn” 
(Hosea 1:9). God noemde Israël „Lo-Ammi” dat „gĳ zĳt mĳn 
volk niet” betekent. Juist om er zeker van te zĳn dat zĳ dit 
begrepen, zei God tegen hen dat zĳ niet Zĳn volk waren! De 
volkeren van Israël hebben de meest onderscheiden roeping, 
die ooit een volk heeft ontvangen, verworpen. God wil hen 
in de toekomst nog steeds gebruiken, nadat Hĳ hen gestraft 
heeft. Maar op het ogenblik zĳn zĳ Gods volk niet, behalve 
in algemene zin.

Gods Kerk is de plek waar nu Zĳn mensen zĳn. Zĳ hebben 
ook misvormde gezinnen. De leiders waren er de oorzaak 
van dat het volk afdwaalde (Jesaja 3:12). Gods eigen Kerk volgt 
leiders die God afwezen (net zoals de volken van Israël doen). 
Daardoor zien wĳ gezinnen uiteenvallen. Maar dit probleem 
brengt een veel grotere zonde aan het licht. De gezinnen zouden 
niet misvormd worden, als zĳ hun ware leider, God de Vader 
en hun echtgenoot, Jezus Christus, zouden volgen. 

Het gezin is een instelling op goddelĳk niveau. Het fysieke 
gezin is gevormd naar het Gezin van God. Waarom? Omdat 
het fysieke gezin was ontworpen om ons erop voor te 
bereiden geboren te worden in het gezin van God!

Wat een rĳke beloning kunnen wĳ nu en in de toekomst 
ontvangen, wanneer wĳ godvrezende gezinnen zouden wil-
len opbouwen. En met wat een erge, pĳnlĳke straf betalen wĳ 
voor het rebelleren tegen God. Sommigen verwerpen zelfs de 
gezinsbanden en zĳn daar nog trots op ook! (Jesaja 3:9).

n a a r  W e r e l d S e  t r a n t

Gods eigen Kerk is zeer betrokken bĳ de kwalĳke mode en 
gebruiken van deze wereld. „Voorts zeide de Here: Omdat de 
dochters van Sion verwaten geworden zĳn en rondlopen 
met gerekte hals en lonkende ogen, omdat zĳ met trippelende 
gang wandelen en haar voetringen laten rinkelen” (Jesaja 3:16). 
Sion is Gods Kerk, waar Hĳ woont (Jesaja 8:18). De dochters 
(meervoud) van Sion, verwĳzen hier naar de Laodicea kerken in 
de eindtĳd. Er zĳn diverse Laodicea Kerken op het ogenblik. 
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De Soncino Commentary vertaalt „met gestrekte hals” als 
„met het hoofd in de lucht.” De uitdrukking „wellustige ogen” 
[in de King James vertaling] betekent „lonkende ogen” [zoals 
de nbg vertaling weergeeft]. De Jamieson, Fausset and Brown 
Commentary schrĳft „met hun ogen verleidend of hun ogen 
onnatuurlĳk met verf aanzettend.” Ze hebben een verwaten 
houding en zĳn verwikkeld in duivelse lusten. Ze gedragen 
zich naar de trant van deze wereld met weinig of geen aandacht 
voor Gods levensstĳl. Op het ogenblik heeft Gods Kerk in de 
eindtĳd een periode vol problemen meegemaakt. Daarom is 
God zo afkeurend in deze verzen. Hun is de waarheid geleerd 
en ze zouden beter moeten weten.

Dit probleem houdt ook nog verband met de gezins-
verhoudingen. „Zo zal de Here de schedel der dochters van 
Sion schurftig maken en de Here zal haar schaamte ontbloten” 
(Jesaja 3:17). Zo zal God deze dochters van Sion corrigeren. God 

„slaat hen de kroon van het hoofd” [King James version]. Dit 
omdat zĳ het verkeerde hoofd volgen! „ Mĳn volk, uw 
leiders zĳn verleiders en zĳ maken de weg die u tot pad 
moest zĳn, tot een doolweg” (vers 12). Hun grootste zonde 
is het verkeerde hoofd te volgen. In de Lowth vertaling staat: 

„Verneder het hoofd van de dochters van Sion.” Dit betekent 
dat zĳ een regeringsprobleem hebben. Alle eindtĳd Laodiceërs 
volgen een menselĳk „hoofd”—en niet Jezus Christus! Zĳ 
volgen redenaties van een mens—en niet Gods Woord!

Laten we nog eens eraan denken dat de tĳd waarover het hier 
gaat, de huidige tĳd is: „te dien dage” (vers 18). Het onderwerp 
van de verzen 17 en 18 is de dochters van Sion in deze eindtĳd. In 
deze profetie geeft niet alleen de uitdrukking „te dien dage” de 
tĳd aan, maar dit wordt ook aangegeven door de uitdrukking 

„dochters van Sion” De tempeldienst in het oude Israël zin-
speelt op Sion. In deze eindtĳd zĳn er dochters van Sion—niet 
de „moeder” of het oude Sion! Wat er in Jesaja’s tĳd gebeurde 
was alleen maar een type van de eindtĳd profetieën.

Dit is een verbĳsterende profetie, die exact nu plaats zal 
vinden. Maar het ergste deel van deze verschrikking moet nog 
gebeuren. „Dan zal er inplaats van balsemgeur vunsheid zĳn, 
inplaats van een gordel een touw, inplaats van haarvlechten 
kaalheid, inplaats van een pronkgewaad omgording met een 
rouwkleed, een brandmerk in plaats van schoonheid” (vers 24). 
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De ‘heerlĳke geur’ van onze fabelachtige voorspoed staat op 
het punt een rottende stank van zwaar drukkende 
armoede en nationale gevangenschap te worden!

Wĳ moeten het overzicht vast houden. Jesaja twee toont 
de zegeningen die over de aarde zullen komen. Gods wet zal 
onderwezen worden. Gods regering is op die wet gebaseerd. 
God heeft een familieregering. Gods Kerk en de naties van 
Israël zĳn bezig hun fysieke gezinnen, die naar Gods gezin 
gevormd zouden moeten worden, te vernietigen. Spoedig 
zullen „alle volkeren naar Sion stromen”, waar Gods fami-
liewet onderwezen wordt. Zĳ die vandaag de les over Gods 
familieregering grondig leren zullen in de nabĳe toekomst 
al de volkeren onderwĳzen! Christus maakt Zĳn bruid 
gereed om deze wereld te besturen! (Openbaring 19-7). Wĳ 
moeten het nu leren, anders kunnen we het niet onderwĳzen 
in de schitterende Wereld van Morgen.

Spoedig zal de wereld Gods wet en Gods wegen zoeken. Wĳ 
moeten klaar zĳn om het hen te onderwĳzen. Wat een fabel-
achtige toekomst biedt God Zĳn hedendaagse Kerk aan!

v r o u W e n  z o n d e r  e c H t G e n o o t

De heiligen die rebelleren gaan droevige tĳden tegemoet. 
„Zeven vrouwen zullen te dien dage één man aangrĳpen en 
zeggen: Ons eigen brood willen wĳ eten en ons eigen kleed 
aantrekken, laat ons slechts uw naam dragen, neem onze 
smaad weg” (Jesaja 4:1). Weer spreekt God over „te dien 
dage”—de eindtĳd. In die tĳd leven zeven vrouwen, in smaad. 
Deze vrouwen willen allen één man trouwen. Wanneer wĳ dit 
geestelĳk bezien weten wĳ dat God leert dat een man slechts 
één vrouw zal hebben (1 timoteüs 3:1-2). Een vrouw wordt in 
de Bĳbel vaak gebruikt om de Kerk voor te stellen. Daar de 
context in Jesaja 3 en 4 over Sion of Gods Kerk gaat, kan ik 
het niet anders zien, dan dat deze vrouwen slaan, op zeven 
rebellerende Laodicea kerken in deze eindtĳd. Deze vrouwen 
willen de naam van deze man dragen. Christus wordt door 
die man voorgesteld. God heeft Zĳn lamp van de Laodicea 
Kerk verwĳderd. Zĳ doen niet langer Gods werk en hebben 
niet langer Zĳn naam. Hier moet het wel gaan over Christus 
en de rebellerende hedendaagse Laodiceërs.
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Weer zien wĳ een eindtĳd invulling. „te dien dage zal wat 
de Here doet uitspruiten tot sieraad en heerlĳkheid zĳn, en de 
vrucht des lands tot glorie en luister voor de ontkomene van Israël” 
(Jesaja 4:2). „te dien dage” zal God Zĳn bestuur vestigen.

Sion wordt herhaaldelĳk genoemd. „En het zal geschieden, 
dat wie overgebleven is in Sion, overgelaten in Jeruzalem, heilig 
zal heten—ieder die in Jeruzalem ten leven is opgeschreven, 
wanneer de Here het vuil der dochters van Sion zal 
hebben afgewassen en de bloedvlekken van Jeruzalem daar-
uit zal hebben weggespoeld door de Geest van gericht en van 
verdelging.” (verzes 3-4). God staat op het punt het vuil 
van de dochters van Sion—zĳn eigen kerk—af te wassen! 
Deze dochters zĳn waarschĳnlĳk de zeven vrouwen waarover 
in vers een gesproken wordt. Ze moeten gereinigd worden, 
voor ze weer Gods ware Kerk genoemd kunnen worden.

Het woord „dochters” is meervoud. Hoeveel Laodicea 
dochters zullen er in de eindtĳd zĳn? Misschien zullen het er 
zeven zĳn. Afgezien daarvan, vinden we hier nog altĳd dezelfde 
rebellie als die in Openbaring 3:14-19. De Laodiceërs in deze 
eindtĳd hebben Gods familienaam verloren. Ze weigeren door 
de Vader en door Christus geleid te worden, anders zouden 
immers al Gods eindtĳd kerken slechts EEN lichaam zĳn en 
verenigd het ENE werk van God doen!

Alle Laodiceërs hebben een gemeenschappelĳke 
zonde. Ze willen zich niet door Christus laten leiden. Dit 
betekent dat zĳ hun Echtgenoot en hun Vader hebben ver-
worpen! Dit is een zeer grote zonde, waarvan ze zich moeten 
bekeren, voordat ze weer deel kunnen gaan uitmaken van 
Gods Gezin en Werk.

God beschermt en waakt over de mensen die Hem trouw 
zĳn. „Dan zal de Here over het gehele gebied van de berg 
Sion en over de samenkomsten die daar gehouden worden, 
des daags een wolk scheppen en des nachts een schĳnsel van 
vlammend vuur, want over al wat heerlĳk is, zal een beschut-
ting zĳn. En er zal een hut zĳn tot een schaduw des daags 
tegen de hitte, en tot een schuilplaats en een toevlucht tegen 
stortbui en regen” (Jesaja 4:5-6). Er was een tĳd dat God het 
volk Israël leidde. Gedurende de dag hing er een grote wolk 
boven de tabernakel. ‘s Nachts werd de wolk een vuurkolom. 
De wolk was een teken dat God bĳ hen was. Hĳ waakte over 
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hen en beschermde hen. Het Oude testament zegt dat „iedere 
woning” door God bewaakt werd.

En zo is het ook vandaag. Ieder persoon en elk gezin dat 
God volgt wordt beschermd (Romeinen 8:31). Natuurlĳk heb-
ben wĳ onze beproevingen. Maar wanneer wĳ God trouw zĳn, 
zal Hĳ altĳd over ons waken.

Deze visie hebben de Laodiceërs verloren. Ze missen dom-
weg het geloof, om door God beschermd te worden.

Ieder mens op aarde zal wensen dat hĳ of zĳ deze bescher-
ming heeft, voordat Jezus Christus terugkomt! En ik bedoel 
hier ook mee ieder mens!
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God blĳft ons in het boek Jesaja er aan herinne-
ren dat Hĳ in Sion woont (Jesaja 8:18). De aanblik van 
alles wat je ziet, daar waar God woont, is zo groots 

dat de menselĳke geest—zelfs met Gods Heilige Geest—het 
nauwelĳks kan bevatten! De grote tragedie is dat Gods eigen 
Kerk zich van God en dat visioen afkeert.

Waar zal Christus onze aandacht op richten bĳ Zĳn terugkeer? 
Zĳ zal gericht worden op Gods Familieregering. „Want 
een kind is ons geboren, een Zoon is ons gegeven, en de heer-
schappĳ rust op zĳn schouder en men noemt hem Wonderbare 
Raadsman, Sterke God, Eeuwige Vader, Vredevorst” (Jesaja 
9:5). Dit vers bespreekt de Vader, de Zoon en een regering—Gods 
Familieregering. „Aan de uitbreiding van Zĳn regering en 
de vrede op de troon van David en over Zĳn Koninkrĳk zal 
geen einde komen, doordat Hĳ het sticht en grondvest met 
recht en gerechtigheid, van nu aan tot in eeuwigheid. De ĳver 
van de Here der heerscharen zal dit doen” (vers 7—King James 
version). Jesaja herhaalt één onderwerp keer op keer—Gods 
Familieregering. Deze regering zal zich steeds blĳven 
uitbreiden, tot in alle eeuwigheid!

Gods plan is in de eerste plaats de Familieregering aan Zĳn 
huidige Kerk—de eerste oogst—te onderwĳzen. ten tweede 
zal deze regering door God en Zĳn eerstelingen aan de gehele 
wereld onderwezen worden. ten derde zal deze regering het 
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heelal vullen en de groei hiervan zal nooit ophouden! Gods 
universele paradĳs zal zich eeuwig blĳven uitbreiden!

Het Loofhuttenfeest geeft aan, dat God nu Zĳn regering 
aan Zĳn Kerk onderwĳst. Vervolgens toont God hoe die 
regering over heel de aarde zal komen. Gods doel met de 

„operatie aarde” is de mensheid voor te bereiden om het gehele 
universum voor altĳd te regeren! Natuurlĳk zullen wĳ in 
Gods regering leiding geven.

Gods plan voor het hele gezin begint hier. Wanneer wĳ deze 
visie omtrent het heelal kunnen vatten zal het een ommekeer 
in ons leven teweegbrengen. Als we op dit punt gekomen 
zĳn is Gods gezin gevormd. Dan is hun doel het heelal te 
regeren. Onze glorierĳke bestemming reikt veel verder dan 
alleen deze aarde. Het is een dringende noodzaak dat wĳ deze 
toekomstvisie voor ogen houden!

Paulus beschrĳft ditzelfde beeld. „Maar iemand heeft ergens 
betuigd, zeggende: Wat is de mens, dat Gĳ zĳner gedenkt, of 
des mensenzoon, dat Gĳ naar hem omziet? Gĳ hebt hem voor 
korte tĳd beneden de engelen gesteld, met heerlĳkheid en eer 
hebt Gĳ hem gekroond, alle dingen hebt Gĳ onder zĳn voeten 
onderworpen. Want bĳ dit: alle dingen [hem] onderworpen, 
heeft Hĳ niets uitgezonderd, dat hem niet onderworpen zou zĳn. 
Doch thans zien wĳ nog niet, dat hem alle dingen onderworpen 
zĳn” (Hebreeën 2:6-8). Waarom de mens? Hĳ was geschapen 
om over „alle dingen”—het gehele universum—te 
heersen! Maar zover is het nu nog niet. Wĳ moeten worden 
opgeleid voor zo’n enorme verantwoordelĳkheid.

Deze taak zal alleen aan Gods eigen zonen gegeven wor-
den, degenen die geboren zĳn in Zĳn Gezin. Deze roeping is 
adembenemend groot! De engelen werden op bevel geschapen. 
God gaf hen nooit gelegenheid Zĳn geboren Zonen te worden. 

„Immers, tot wie der engelen heeft Hĳ ooit gezegd: Mĳn Zoon 
zĳt gĳ; Ik heb U heden verwekt? En wederom: Ik zal Hem tot 
Vader zĳn, en Hĳ zal Mĳ tot Zoon zĳn”? (Hebreeën 1:5). U en 
ik moeten kiezen om volgens Gods weg te leven. In dit proces 
bouwen wĳ het karakter van God op. Wĳ zĳn Gods verwekte 
zonen. Een verhevener roeping is niet mogelĳk!

De engelen hadden nooit de kans op deze wĳze karakter 
op te bouwen. Vatten wĳ, mensen, werkelĳk de buitengewone 
roeping die God ons gegeven heeft?
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Jesaja zegt dat Gods regering eeuwig zal groeien. Wat 
betekent dat? Zal God Zĳn gezin eeuwig uitbreiden? Dat zou 
zeker tot de goede mogelĳkheden kunnen behoren!

Velen van Gods Laodicea heiligen blĳven in gebreke dit ontzag-
wekkend toekomstbeeld te vatten. Weet u waarom? Ze weigeren 
te geloven dat Herbert W. Armstrong de geprofeteerde eindtĳd 
Elia was. Maar dat is niet hun werkelĳke probleem. Ze verwerpen 
ook de regering van God, die God via de heer Armstrong onder-
wees. Goed beschouwd, hebben zĳ een regeringsprobleem! 
De heer Armstrong deed waarschĳnlĳk het grootste werk voor 
God op deze aarde in bĳna 2000 jaar wat betreft mensen die erbĳ 
betrokken waren (zie Maleachi 4:5-6; Matteüs 17:10-11; 24:14). 
toch verloochenen Gods Laodicea Kerken dat werk, omdat ze 
zich niet willen onderwerpen aan Gods regering!

Daarom krĳgen de Laodiceërs geen openbaringen van God, 
terwĳl God deze overvloedig heeft gegeven aan de Filadelfia 
Kerk van God. „te dien tĳde hief Jezus aan en zeide: Ik dank U, 
Vader, Heer des hemels en der aarde, dat Gĳ deze dingen voor 
wĳzen en verstandigen verborgen hebt, doch aan kinderkens 
geopenbaard” (Matteüs 11:25). God heeft het alleen „aan 
kinderkens geopenbaard”—of aan kerkleden die als kleine 
kinderen geworden zĳn (Matteüs 18:1-3).

Wanneer wĳ ons niet aan Gods regering onderwerpen, sluit 
God de deur voor ons, om ons te gebruiken in Zĳn Werk. Er 
zĳn vele openbaringen die God ons in deze eindtĳd moet 
geven. Wĳ moeten een waarschuwingsboodschap overbrengen. 
Veel daarvan is slecht nieuws—althans op korte termĳn.

De grootste profetie van allen is echter de visioen van het 
heelal, zoals die besproken wordt in Jesaja 9. Er moeten zware 
ogenblikken en pĳnlĳke beproevingen aan vooraf gaan. voordat 
wĳ het heelal binnen gaan. Maar al deze beproevingen zĳn 
een deel van Gods plan om ons daar te krĳgen. Wĳ moeten dit 
visioen van het universum in onze gedachten houden, want 
anders zullen de beproevingen ons ontmoedigen. Wanneer 
wĳ aan deze fantastische visie op het heelal blĳven denken, 
kan niets ons voor lange tĳd neerdrukken!

Ongelukkigerwĳs verliezen Gods Laodicea Kerken deze 
visie aangaande het universum, of hebben die reeds verloren. 
Ze glĳden of plonzen weer terug in deze wereld! Ze zitten 
weer vast in deze huidige slechte wereld, zonder visie om hen 
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er boven uit te tillen. Zĳ hebben allemaal een vorm van dit 
wereldse bestuur aanvaard en niet Gods regering, zoals die 
door de heer Armstrong werd onderwezen.

Stelt u zich eens voor: het gehele universum met Gods 
schoonheid en vreugde vervuld. Vandaag zien wĳ alleen maar 
flitsen van die adembenemende luister. Spoedig zal het een 
werkelĳkheid in ons dagelĳks bestaan zĳn!

d e  G e e S t  d e r  n e d e r i G e n 
d o e n  o p l e v e n

U en ik moeten er aan werken om het te begrĳpen, door zoals 
God te denken. „Want, zo zegt de Hoge en Verhevene, die in 
eeuwigheid troont en wiens naam de Heilige is: In den hoge 
en in het heilige woon Ik en bĳ de verbrĳzelde en nederige van 
geest, om de geest der nederigen en het hart der verbrĳzelden 
te doen opleven” (Jesaja 57:15). Dit vers zegt waarschĳnlĳk 
meer over Gods plan met de mens dan enig ander vers uit de 
Bĳbel! Laat mĳ duidelĳk maken wat ik bedoel. God bezit de 
eeuwigheid. Hĳ staat los van tĳd. Mensen zĳn voortdurend 
aan tĳd gebonden. Wĳ leven een aantal jaren en dan sterven 
wĳ, terwĳl we meestal veel zuchten op onze levensweg. God 
wil ons bevrĳden van die gebondenheid aan tĳd.

God woont in een „hoge en heilige plaats.” Maar let er 
ook op dat God mensen vraagt „bĳ Hem” te leven—wan-
neer men „verbrĳzeld en nederig van geest” is. Hier komt de 
karakterbouw om de hoek kĳken. Wĳ worden heden door 
God geroepen om „de geest van de nederigen en het hart van 
de verbrĳzelden te doen opleven.” Dat is niet de geest die in 
deze wereld heerst.

Het woord „verbrĳzeld” betekent volgens de Gesenius’ 
Lexicon: „1) in stukken breken, verpletteren, 2) verpletterd zĳn, 
vernederd, in geest gebroken, 3) in kleine stukjes gebroken.” 
God zegt dat dít met een mens moet gebeuren, wanneer wĳ 
bĳ Hem willen wonen in Zĳn „hoge en heilige plaats” Nu is 
de mens met trots, ĳdelheid en rebellie tegen God vervuld. 
Die rebellie moet verpletterd en gebroken worden voordat 
wĳ bĳ God kunnen wonen!

U en ik worden geroepen om die nederige geest voor God te 
doen opleven. Het is geen geest die je vandaag op deze aarde 
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ziet! God roept Zĳn eerstelingen op om die geest te doen her-
leven en daarna te helpen deze wereld tot God te brengen!

Het is niet eenvoudig om die eigenzinnige geest te verplet-
teren. Feitelĳk is dit de moeilĳkste zaak die wĳ ooit heb-
ben moeten doen! Maar het kan met vreugde gedaan worden 
door de kracht van Gods Heilige Geest. Het is de enige manier 
om ooit deel uit te maken van Gods „hoge en heilige plaats.” 
Wanneer wĳ deze les leren, ontvangen wĳ de buitengewoon 
vreugdevolle taak de wereld deze zelfde les te onderwĳzen! 
Zo’n weergaloze extase heeft God Zĳn volk gegeven. Hoe 
kunnen wĳ onze opwinding, met zoveel goddelĳke vreugde 
in het verschiet, in toom houden?

Weer zien we dat het terug te brengen is tot Gods rege-
ring. Wĳ doen de geest van nederigheid herleven door 
ons aan de regering, die God ons door de heer Armstrong 
onderwees, te onderwerpen. Alle Laodiceërs weigeren zich 
te vernederen en zich aan die regering te onderwerpen. Zĳn 
u en ik sterk genoeg om de geest van de nederigen te doen 
opleven? Natuurlĳk, dat moeten we. Als wĳ dat kunnen, zul-
len we Gods eigen troon in Zĳn „hoge en heilige plaats” met 
Hem delen. (Openbaring 3:21). Na al dit overweldigende goede 
nieuws bespreekt Jesaja nog wat slecht nieuws.

d e  d u i t S e r S  K o m e n

God zal Israël erg hardvochtig terecht wĳzen, tenzĳ ze zich 
bekeren. Meer dan 50 jaar lang heeft God hen gewaarschuwd, 
eerst via de heer Armstrong en nu door de pcg. „De Here 
heeft een woord gezonden in Jacob en het is gevallen in Israël” 
(Jesaja 9:7). God zond Zĳn „woord”, (of „boodschap”, zie de 
Amerikaanse Standaard vertaling) in Jacob, de naam van de 
patriarch Israël, voordat hĳ bekeerd werd. Gods boodschap 
is ook „in Israël gevallen.” De Jamieson, Fausset and Brown 
Commentary verklaart de uitdrukking „in Israël gevallen” als 
volgt: „uit de hemel gevallen door Goddelĳke Openbaring” 
(Daniël 4:31). Het komt harder bĳ Gods eigen Kerk aan omdat 
de Laodiceërs Gods openbaring hebben ontvangen, maar die 
hebben verworpen. Ik geloof dat dit een gecodeerde boodschap 
voor de volken van Israël is (onbekeerd, zoals Jacob was) en 
voor geestelĳk Israël (Gods Kerk) in deze eindtĳd. Het schĳnt 
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dat we onderscheid moeten maken tussen Jacob en Israël. In 
ieder geval is dit een boodschap van God aan Israël.

Wie brengt die boodschap? Dat is een zaak die u en ik vanuit 
onze Bĳbel moeten beantwoorden. Als wĳ dat niet kunnen 
zĳn wĳ „blind” zegt God. God zal de Duitsers zenden (de 
afstammelingen van het oude Assyrië) om Israël te corrigeren. 
Maar Hĳ stuurt altĳd een waarschuwingsboodschap aan 
Israël vóór hun gevangenschap. God is met medelĳden vervuld 
en hoopt dat onze volkeren zich nu zullen bekeren. Dat is de 
belangrĳkste reden dat Hĳ de boodschap stuurt voordat het 
gebeurt. Wĳ kunnen het ons niet veroorloven nonchalant om 
te gaan met zo’n donderende waarschuwing. Het is interessant 
dat God de waarschuwingsboodschap vooraf doet gaan door 
het luisterrĳke nieuws over Zĳn regering, die door Israël en 
Gods lauwe Kerk worden verworpen.

„tichelstenen zĳn gevallen, maar met gehouwen stenen 
herbouwen wĳ; wilde vĳgebomen zĳn geveld, maar ceders 
zetten wĳ daar voor in de plaats” (Jesaja 9:10). Israël stort 
ineen, maar het volk tracht nog steeds hun problemen zelf 
op te lossen, inplaats van zich tot God te wenden.

„Doch het volk heeft zich niet bekeerd tot Hem die het sloeg, 
en het heeft de Here der heerscharen niet gezocht” (vers 13). 
God slaat Israël, maar ze zullen zich niet willen bekeren; 
daarom moet dit slaan voortduren. Het oude Israël maakte 
deze ineenstorting mee, maar zĳ waren alleen maar een type 
van hetgeen er gaat gebeuren in deze eindtĳd.

„Want goddeloosheid brandt als een vuur, dat dorens en distels 
verteert en de dichte takken van het woud aansteekt, zodat zĳ 
in rookwolken opgaan. Door de verbolgenheid van de Here 
der heerscharen wordt het land in brand gezet, zodat het volk 
tot een prooi van het vuur wordt; de ene mens spaart de ander 
niet, men bĳt naar rechts en toch hongert men, en men verslindt 
naar links en toch wordt men niet verzadigd, ieder verslindt het 
vlees van zĳn eigen arm” (verzes 18-20). Het wordt zo erg dat 
mensen het vlees van hun eigen arm zullen eten—of hun eigen 
gezinsleden! Eén derde van Israël sterft door problemen van 
binnen uit, voordat de Duitsers met kernbommen aanvallen 
(zie Ezechiël 5:1-17). Zo erg ging het er in de oudheid niet aan 
toe. Dit geldt in hoofdzaak voor nu. Dit alles zou Israël kunnen 
vermĳden, als ze zich alleen maar wilden bekeren.
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„Wee Assur, die de roede van mĳn toorn is en in welks 
hand mĳn gramschap is als een stok.” (Jesaja 10:5). Het woord 

„roede” duidt op hun aanvalskracht. Maar denk er om. wĳ 
moeten de Duitsers niet de schuld geven. Ze zĳn alleen maar 
een werktuig in Gods hand—om Zĳn verontwaardiging uit 
te drukken. 

„tegen een godvergeten volk zal Ik (die koning) zenden, 
en tegen de natie waarover Ik verbolgen ben, zal Ik 
hem ontbieden om buit te behalen en roof te plegen en om 
het volk te vertrappen als slĳk der straten” (vers 6). Wie 
zendt de Assyriërs, of de Duitsers? (Voor meer inlichtingen 
kunt u schrĳven om een gratis artikel over „Duitsland in 
de Profetieën”). God is vol toorn over Israël en Hĳ stuurt de 
Duitsers om Israël te kastĳden en tot berouw te brengen. Het 
is onbeschrĳfelĳk afschuwelĳk als de volkeren van Israël „het 
volk van Gods wraak” worden! De volgende woorden moeten 
in onze oren schallen: „Vreselĳk is het, te vallen in de handen 
van de levende God!” (Hebreeën 10:31). Waarom kunnen wĳ 
nu toch niet gewoon naar Gods woorden luisteren?

„Doch hĳ zelf bedoelt dit niet zo en zĳn hart beraamt het 
niet zo, want hĳ heeft in de zin te verdelgen en talloze volken 
uit te roeien” (Jesaja 10:7). Het is niet zo moeilĳk om te bewĳ-
zen dat Assyrië het hedendaagse Duitsland is. God zegt dat 
Duitsland een geschiedenis vol vernietiging heeft, „niet van 
enkele”, maar van talloze volken!

Iedereen die iets van geschiedenis afweet zal het eerst aan 
Duitsland denken wanneer hĳ deze verzen leest. Duitsland 
heeft een beruchte historie vol verwoesting door oorlogen 
zoals geen ander volk.

„Want hĳ denkt: Zĳn mĳn vorsten niet altegader konin-
gen? Verging het Kalno niet als Karkemis, Hamat als Arpad, 
Samaria als Damascus?” (verzes 8-9). Dit waren in de oudheid 
sterke steden. Israël dacht dat ze onneembaar waren. Net zoals 
wĳ denken dat niemand New York City, Washington D.C., 
Chicago, Los Angeles, Dallas, toronto, Vancouver, London, 
Birmingham, Sydney en Melbourne zal kunnen vernietigen. 
Maar God zegt dat deze steden vernietigd en het Amerikaanse 
en de Britse volken tot slaven gemaakt zullen worden, tenzĳ 
ze zich bekeren! Alleen berouw kan nog maar hun lot ver-
anderen.
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Niet een van deze machtige steden ontsnapte in de oudheid. 
En zo zal ook niet een van onze hoofdsteden ontsnappen. God 
heeft gesproken!

„Doch het zal geschieden, wanneer de Here zĳn ganse werk 
op de berg Sion en in Jeruzalem voleindigd heeft, dat Ik de 
vrucht der hooghartigheid van de koning van Assur bezoeken 
zal en de trots van zĳn hovaardige ogen” (vers 12). God zal 
Jeruzalem (wat staat voor het hedendaagse Israël) en Sion (of 
Zĳn Kerk) kastĳden. Gods eigen Kerk zal ook gestraft worden. 
Daarna zal God ook de hooghartige Assyriërs vernederen.

„Daarom, zo zegt de Here, de Here der heerscharen: Vrees niet, 
o mĳn volk, dat in Sion woont, voor de Assyriërs, wanneer zĳ 
u met de stok slaan en hun staf tegen u opheffen, zoals Egypte 
deed. Want nog een korte wĳle, dan is de gramschap ten einde 
en mĳn toorn richt zich op hun vernietiging” (verzes 24-25). 
God zegt tegen Zĳn Kerk, of Sion om niet bang te zĳn voor 
de Assyriërs. Het zal niet lang duren—2½ jaar. Kunnen wĳ er 
zeker van zĳn dat dit eindtĳd profetieën zĳn? „En het zal te 
dien dage geschieden, dat hun last van uw schouder afglĳden 
zal en hun juk van uw hals, ja, het juk zal vernietigd worden 
op uw schouder [om des Gezalfden wil —Statenvertaling]” 
(vers 27). „te dien dage” verwĳst altĳd naar de tĳd van de 
wederkomst van Christus en de periode vlak daarvoor.

Duitsland is alreeds een grote macht in Europa. Duitsland 
erkende kort geleden de zich afgescheiden republieken Kroatië 
en Slovenië, hoewel zelfs de Europese gemeenschap, Amerika 
en een groot deel van de wereld er zich tegen verzetten.

Waarom was de wereld er zo op tegen? Doordat ze zich herin-
nerde dat Kroatië en Slovenië tĳdens de tweede Wereldoorlog 
sterke satelliet- of vazalstaten van de Nazi’s waren.

Rusland hield zich rustig toen dat allemaal gebeurde, alleen 
maar omdat het zo’n grote lening van Duitsland kreeg.

Vele mensen geloven dat de hoofdoorzaak van de oorlog in 
Joegoslavië, de Duitse erkenning was van deze twee staten. De 
Verenigde Staten trachtten mee te helpen om de burgeroorlog 
te beëindigen. Ze kregen de ene frustratie na de andere te 
verwerken. Uiteindelĳk zei Warren Christopher dat Duitsland 

„een zekere verantwoordelĳkheid draagt.” Dit werd snel door 
de pers opgepikt en maakte de Duitsers woedend. De heer 
Christopher kwam er snel van terug door te verklaren dat de 
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Verenigde Staten niet naar iemand wilde wĳzen. Opnieuw 
een aanwĳzing hoe machtig Duitsland is!

Duitsland wordt met de Europese Gemeenschap een grote 
macht op het wereldtoneel! De Verenigde Staten en Groot-
Brittannië staan op de rand van ineenstorting.

Herbert Armstrong maakte bekend dat Duitsland weer 
zou herrĳzen, toen het na de tweede Wereldoorlog in puin 
lag. Nu ìs het herrezen. Otto van Habsburg stamt uit de Habs-
burg-dynastie die het Heilige Roomse Rĳk bestuurd heeft. 
Hĳ is een van de voornaamste architecten van de Europese 
Gemeenschap (e.g.). Hĳ sprak met de heer Armstrong over 
de e.g. De heer Van Habsburg was er bezorgd over dat de e.g. 
zich zo langzaam verenigde. De heer Armstrong vertelde hem 
dat hĳ geloofde dat een ernstige crisis haar met een schok 
tot de uiteindelĳke eenwording zou brengen. De heer Van 
Habsburg stemde hier mee in.

Wanneer de heer Armstrong gelĳk had, wat zal dan die 
crisis zĳn? Hĳ dacht dat het een ineenstorting van het westerse 
monetaire systeem zou zĳn! De valuta’s zĳn allemaal van elkaar 
afhankelĳk—het pond, de dollar, de sjekel en vele andere munt-
eenheden. Zo’n crisis in het bĳzonder zou de ineenstorting 
van de Amerikaanse en Britse volken veroorzaken.

Deze profetieën komen bliksemsnel naderbĳ. God helpe 
ons er acht op te geven terwĳl er nog tĳd is.
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Het boek Jesaja is als een miniatuur Bĳbel. Wat 
prachtig zĳn de waarheden in dit boek. Jesaja legt uit 
waarom de wereld nu zulke verschrikkelĳke proble-

men heeft. Maar Jesaja toont ons ook wat voor inspirerende 
oplossing God voor de mensheid heeft bedacht. Deze wereld kent 
God niet. Met inbegrip van de godsdienstige mensen. Ze kennen 
bovendien Satan niet. Dit houdt in dat ons volk verschrikkelĳk 
zal moeten lĳden. Maar het hoeft zo niet te gaan. U kunt Satans 
wraak ontlopen indien u Jesaja’s waarschuwing ter harte neemt.

S a t a n  n e e r G e W o r p e n

Jesaja profeteerde over een prachtige, vreedzame tĳd voor ons 
in het verschiet. „De gehele aarde heeft rust, is stil; men breekt 
uit in gejubel” (Jesaja 14:7). Maar vlak voordat dit zo zal zĳn. is 
er een ongeëvenaarde crisis. De Assyriërs of Duitsers veroveren 
Israël. God zal echter de Assyriërs in het land van Israël stuk 
breken. Dit is precies het tegenovergestelde van wat er tĳdens 
de eerste gevangenschap van Israël (in 718 v. Chr.) plaats vond. 
Dit is duidelĳk een profetie die nog, in de nabĳe toekomst, 
moet gebeuren. Deze aanval op Israël, door de Assyriërs, zal 
in deze eindtĳd door Satan geïnspireerd worden. Natuurlĳk 
past dit alles binnen Gods plan (Jesaja 10:5-6).

„Hoe zĳt gĳ uit de hemel gevallen, gĳ morgenster, zoon des 
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dageraads; hoe zĳt gĳ ter aarde geveld, overweldiger der volken! 
En gĳ overlegdet nog wel: Ik zal ten hemel opstĳgen, boven 
de sterren Gods mĳn troon oprichten en zetelen op de berg 
der samenkomst ver in het noorden; ik wil opstĳgen boven de 
hoogten der wolken, mĳ aan de Allerhoogste gelĳkstellen.

Integendeel, in het dodenrĳk wordt gĳ neergeworpen, in 
het diepste der groeve. Wie u zien, beschouwen u, letten op 
u: Is dit de man, die de aarde deed sidderen, die koninkrĳken 
deed beven” (Jesaja 14:12-16). Dit is de geschiedenis van Satan 
toen hĳ op de aarde geworpen werd, toen hĳ trachtte Gods 
troon omver te werpen. Daarna plaatst Jesaja dit voorval in 
de context van de eindtĳd. Waarom? Omdat Satan opnieuw 
neergeworpen is in deze laatste dagen!

Dit is een wezen „dat de aarde deed sidderen.” Hĳ heeft 
de kracht om „koninkrĳken te doen beven”! En nu is hĳ 
wederom naar de aarde geworpen. „Daarom, verheugt u, gĳ 
hemelen en wie daarin wonen. Wee de aarde en de zee, want 
de duivel is tot u nedergedaald in grote grimmigheid, wetende 
dat hĳ weinig tĳd heeft” (Openbaring 12:12). „Wee de aarde”, 
wanneer deze satanische krachtcentrale neergeworpen wordt. 
Deze keer komt hĳ met grote grimmigheid, omdat hĳ weet 
dat zĳn tĳd kort is, daar het Evangelie in de gehele wereld al 
verkondigd is (Matteüs 24:14).

Wĳ hebben boekjes over alle grote profeten. twee van de 
drie boekjes—Jesaja en Ezechiël—bespreken het feit dat Satan 
neergeworpen is. (zie Ezechiël 28). Wĳ bespreken Satan gede-
tailleerd. Alleen de Filadelfia Kerk van God heeft Satan nu 
door. Alleen wĳ maken Satan duidelĳk aan de Laodiceërs 
en de wereld. De duivel regeert deze wereld en wordt door zĳn 
inwoners aanbeden. Satan is hun God! (2 Korintiërs 4:4). Deze 
wereld is in rampzalige slavernĳ van de duivel. De hele wereld 
is door hem misleid (Openbaring 12:9). toch weigeren, zelfs de 
meeste religies, te geloven wat God over de duivel zegt.

Sommigen in de wereld trachten de pcg als een sekte te 
bestempelen. In werkelĳkheid zĳn wĳ de enige Kerk die Gods 
werk op deze aarde doet! Dit kan gemakkelĳk vanuit de Bĳbel 
bewezen worden. Ons wordt bevolen „alle dingen te onderzoeken” 
(1 tessalonicenzen 5:21). Alleen wĳ weten wat Satan van plan is en 
uitvoert. Daarom haat Satan ons boven alles en vervolgt hĳ ons 
zo intens. „Daarom, verheugt u, gĳ hemelen en wie daarin wonen. 
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Wee de aarde en de zee, want de duivel is tot u nedergedaald in grote 
grimmigheid, wetende dat hĳ weinig tĳd heeft. En toen de draak 
zag, dat hĳ op de aarde was geworpen, vervolgde hĳ de vrouw, 
die het mannelĳk kind gebaard had” (Openbaring 12:12-13).

Deze aarde heeft nog nooit de volle toorn van Satan onder-
vonden tot aan deze eindtĳd toe! Hĳ heeft de Laodicea 
Kerk reeds overwonnen. Het merendeel van Gods eigen mensen 
is misleid. Hĳ veroorzaakte een Kerksplitsing. Dit kon alleen 
gebeuren door zĳn weergaloos bedrog, in hevige toorn. Het is 
een van zĳn grootste wapenfeiten in deze eindtĳd! Hĳ vervolgt 
de Kerk hevig, tot Gods Filadelfiërs naar een plaats van veiligheid 
moeten vluchten (vers 14). Vervolgens zal hĳ zĳn woede concen-
treren op het onderuit halen van de volkeren van Israël.

Deze wereld veranderde dramatisch toen de heer Armstrong 
stierf. Alles wĳst er op dat omstreeks die tĳd Satan neer geworpen 
werd. En nu staat deze wereld op het punt ten onder te gaan!

Hoe kunnen wĳ ons beschermen tegen dit sterke en 
gewelddadige geestelĳke wezen? God geeft ons de oplossing 
hiervoor in hetzelfde hoofdstuk dat het neerwerpen van Satan 
beschrĳft. „Wat zal men dan de gezanten des volks antwoorden? 
Dat de Here Sion gegrondvest heeft en dat daarin de ellendigen 
van zĳn volk zullen schuilen” (Jesaja 14:32). God heeft Sion 
of Zĳn Kerk gegrondvest. Het Laodicese Sion heeft echter 
gerebelleerd. Maar er is ook een Sion dat Gods Werk doet en 
weerstand biedt aan Satans krachtige woeste aanval. En Gods 
volk „zal daarin schuilen”, in het Sion dat God gebruikt. Zĳ 
zullen er op vertrouwen, dat God hen zal beschermen tegen 
Satans aanval. Ze zĳn „ellendig” of zachtmoedig en nederig.

Alleen God kan hen leiden en beschermen. De Revised 
Standard Version geeft vers 32 als volgt weer: „De Here heeft 
Sion gegrondvest en in haar vinden de gekwelden van Zĳn 
volk een toevlucht. Omdat zĳ God gehoorzamen, worden zĳ 
gekweld. Maar zĳ blĳven loyaal en daarom geeft God hen een 

„schuilplaats” tegen de Grote Verdrukking. Een vernietigende 
storm is op komst—alleen God kan ons beschermen!

Wĳ hebben de bloedstollende gruwelen van de tweede 
Wereldoorlog gezien. Dat was mild vergeleken bĳ de nucleaire 
holocaust, die nu snel nadert (Jeremia 30:7; Daniël 12:1; Matteüs 
24:21). Op deze aarde is er nooit iets gebeurd, dat hiermee te 
vergelĳken is! Niets!
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Jesaja 29 heeft een duidelĳk omschreven eindtĳd 
visioen over het millennium en de tĳd vlak daarvoor 
(verzes 17-18). Nu gaan wĳ terug naar wat uitspraken die 

tegen de tempel gericht zĳn. „Wee Vuurhaard, Vuurhaard, 
veste waar David zich legerde! Voegt jaar bĳ jaar, laat de 
feesten hun kringloop volbrengen” (Jesaja 29:1). [„Wee Ariël, 
Ariël! de stad, [waarin] David gelegerd heeft; doet jaar tot jaar; 
laat ze feestofferen slachten” zegt de Statenvertaling]. Van 
jaar tot jaar slachtten zĳ feestoffers. Het Hebreeuwse woord 
kan betekenen (zoals in de nbg-vertaling weergegeven wordt) 

„laat de feesten hun kringloop volbrengen”
Met Ariël (Statenvertaling), [Vuurhaard—nbg] wordt de 

stad Jeruzalem bedoeld, de stad waar David gelegerd heeft. 
Jeruzalem is het type voor geheel Israël. Maar het houdt nog 
meer in. Ariël betekent ook offersteen of altaar van God (zie 
de Critical, Experimental and Practical Commentary). Het houdt 
vooral verband met de hoogste stookplaat van het altaar, waar 
het altaarvuur voortdurend brandde (zie Interprenter’s Bible 
Commentary). Ariël kan ook betekenen de leeuw van God.

Al deze zaken houden verband met de tempeldienst. Vandaag 
is de tempel Gods Kerk. Maar God is erg vertoornd op Ariël 
of Zĳn eigen huidige Laodicea Kerk. Ze waren de „hoogste 
plek” waar het geestelĳk vuur meer dan 50 jaar lang helder 
brandde. Maar nu is het vuur uitgegaan! Er is nu niet 
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meer het (waarschuwend) gebrul van een leeuw in de Laodicea 
Kerk. Wanneer David nog zou leven, zou hĳ er in deze laatste 
dagen niet willen verblĳven.

Vervolgens beschrĳft God hoe Hĳ de Laodiceërs en Israël zal 
gaan straffen. „Gĳ zult door de Here der heerscharen bezocht 
worden met donder, aardbeving en geweldig gedreun, wind, 
storm en verterende vuurvlam” (vers 6). God zegt dat Hĳ hen 
zal straffen met stormen, vuur en aardbevingen. 

p r o f e t e e r d e  i K 
d e  a a r d B e v i n G  i n  c a l i f o r n i ë ?

Ik heb een paar verbazingwekkende beweringen gedaan over 
de Californische aardbeving in januari 1994—voordat deze 
plaatsvond! Laat ik mezelf aanhalen uit een preek, die ik 
op 21 december 1991 aan onze Kerk gegeven heb (het bandje 
ervan werd over de hele wereld verzonden): 

Amos begon twee jaar voor de aardbeving over zĳn visi-
oenen te spreken. En ik wil daarmee zeggen dat ze een zware 
aardbeving kregen …

Wel, ik denk dat het wel interessant is dat het boekje over 
Amos spoedig verzonden zal worden en ik ben er zeker van 
dat veel mensen het op 16 januari [1992] zullen ontvangen, 
wat niet iets is dat wĳ gepland hebben, maar toch, wĳ weten 
dat Amos werkelĳk een boek is dat wĳ in hoge mate in deze 
eindtĳd in vervulling zullen doen gaan. Als we over twee-
ledigheid spreken, dan weet je nooit in detail hoeveel—in 
welke mate—God ons gaat gebruiken, laten we zeggen als 
een type of tegenhanger van Amos in deze eindtĳd. Maar 
we weten dat we bezig zĳn om veel te vervullen van wat er in 
het boek Amos staat. Wat zou u zeggen als er nog een zware 
aardbeving op deze aarde zou plaatsvinden—misschien twee 
jaar nadat dit boekje verzonden wordt? Ik zeg niet 
dat het zal gebeuren. Dat weet ik niet. Maar ik weet dat 
de leeuw gebruld heeft, broeders en zusters! Ik weet 
dat de leeuw gebruld heeft! En toen de leeuw in Amos’ 
dagen brulde, kregen ze een zware aardbeving twee jaar nadat 
hĳ begonnen was [zĳn boodschap te verkondigen] … Ik wil 
alleen maar dat u hierover nadenkt. Ik zeg u dit, broeders en 
zusters, het zou me niets verbazen als u binnen de volgende 
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twee jaar een zware aardbeving in deze wereld zou zien, mis-
schien wel in Pasadena. Lees het boek Amos … Ik weet niet 
precies in bĳzonderheden wat God gaat doen. Maar ik weet 
dat twee jaar nadat Amos begon te profeteren, er een zware 
aardbeving was. Dus is dat iets om over na te denken.

Hier is nog een aanhaling uit een preek van 30 oktober 
1993: „Aan het eind van dit jaar zal het twee jaar geleden zĳn 
dat het boekje over Amos gepubliceerd werd. U kunt zeggen 
dat veel mensen het zo omstreeks 16 januari hebben gekre-
gen. Zou het mogelĳk zĳn dat God zou kunnen treffen met 
een aardbeving in het laatste deel van dit jaar, of misschien 
in het eerste deel van het volgende jaar of misschien zelfs op 
16 januari 1994? Zou het mogelĳk zĳn dat zoiets zou kunnen 
gebeuren? Wel ja, ik zou zeggen dat het mogelĳk is, en juist 
in de staat Californië.” Hier is nog een aanhaling uit mĳn 
artikel in de Trumpet van december 1993:

Jesaja 29 is ook een hoofdstuk over de eindtĳd (vers 18). 
God straft ons met „natuurrampen.” „Gĳ zult door de Here 
der heerscharen bezocht [= gestraft] worden met donder, 
aardbeving en geweldig gedreun, wind, storm en verterende 
vuurvlam” (Jesaja 29:6). God zegt dat hĳ ons bezoekt of 
straft met een „verterende vuurvlam”! 

Let er op dat God ook zegt dat Hĳ Israël zal straffen met 
aardbeving. Zal een aardbeving de volgende ramp voor 
Californië zĳn? Wanneer die plaatsvindt, zal het volk van 
Israël zich dan bekeren? Waarschĳnlĳk niet. Nog bepalen wĳ 
ons lot. De vloeken zullen doorgaan totdat wĳ ons bekeren. 
Dat is Gods plan en niets kan dat veranderen.

Hoeveel we lĳden hebben we in onze eigen macht. God 
helpe ons om ons snel te bekeren. Slechts dan kunnen we 
nog veel grotere vloeken, waarvan geprofeteerd is dat ze zeer 
spoedig zullen toeslaan, vermĳden!

En zo gebeurde het: een aardbeving was de volgende ramp 
die Californië trof. 

G o d  o n d e r S t e u n t  z ĳ n  W e r K

Veel mensen zĳn diep getroffen door mĳn boude beweringen 
samen met de verschrikkelĳke aardbeving. Natuurlĳk zei ik 
alleen maar dat er een grote aardbeving zou kunnen plaatsvinden 
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op of omstreeks 16 januari 1994. De beving kwam 4½ uur na 
het eind van 16 januari. Maar als we de schrikkeldag in 1992 
verdisconteren zien we dat de Californische aardbeving precies 
twee jaar na 16 januari 1992 plaatsvond. Dat is een treffende 
overeenkomst met wat er met de profeet Amos gebeurde. 
Laat ik u wat achtergrondinformatie geven omtrent 16 januari 
door een aanhaling uit mĳn boek: Maleachi’s Boodschap:

Maleachi’s Boodschap werd eerst door veel mensen op 16 
januari 1990 ontvangen, exact de gedenkdag van de dood van 
de heer Armstrong (16 januari 1986). We hebben het niet zo 
gepland, maar we waren blĳ dat het op die manier gebeurde. 
U zult zien dat de datum van de heer Armstrongs dood 
MEER betekenis krĳgt naarmate de tĳd verstrĳkt. De 
heer John Amos en ik werden op 7 december 1989 uit de Kerk 
gezet—40 dagen voor de verjaardag van de heer Armstrongs 
sterfdag. Het getal 40 heeft een bĳzondere betekenis in de 
Bĳbel. De derde 19-jarige tĳdcyclus van het Werk van de wcg 
eindigde in januari 1991—de maand van de vĳfde verjaardag 
van de heer Armstrongs dood. In de originele versie van 
Maleachi’s Boodschap stelden we deze vraag: „Zullen we dan 
een of andere dramatische gebeurtenis zien in de wereld of 
binnen Gods Filadelfia en/of Laodicea Kerken?” De Perzische 
Golfoorlog begon op 16 januari 1991! Voor God is de datum 
van de dood van de heer Armstrong zeer betekenisvol. 

Ook dat was een verbĳsterende profetie van een potentiële 
ramp! Zĳn al die gebeurtenissen die op of rond 16 januari 
gebeuren louter toeval?

„ n a t u u r r a m p ” ?

Verslaggevers blĳven de Californische beving als een „natuur-
ramp” beschrĳven. Als we wat beter in de Bĳbel kĳken, dan zien 
we dat dit niet de wĳze is waarop God deze ramp beschouwt. 

„te dien dage zullen de doven Schriftwoorden horen, en van 
donkerheid en duisternis verlost, zullen de ogen der blinden 
zien” (Jesaja 29:18). Weer zien we het „te dien dage”—refere-
rend aan de eindtĳd. „Gĳ zult door de Here der heerscharen 
bezocht worden met donder, aardbeving en geweldig gedreun, 
wind, storm en verterende vuurvlam” (vers 6). Het woord 

„bezocht” wordt beter vertaald met „gestraft.” God profeteert 
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dat Hĳ Israël (voornamelĳk het Amerikaanse en Britse volk, 
inclusief Canada en Australië) in deze eindtĳd zal straffen 
met aardbeving! 

Hier volgt een citaat van de humorist Argus Hamilton, uit 
de Daily Oklahoman van 2 februari 1994 (nadruk van mĳ): 

„tachtig procent van alle pornovideo’s worden in de 
San Fernando Valley geproduceerd, de meeste op minder 
dan een mĳl vanaf het epicentrum. Deze studio’s werden 
door de aardbeving met de grond gelĳk gemaakt. God kan 
heel goed mikken.”

Wanneer zullen we wakker worden en inzien dat God bezig 
is ons te straffen voor onze zonden? God zegt ook dat Hĳ zal 
straffen met storm—of de orkanen Andrew en Hugo. Laten we 
de koude niet vergeten die het Amerikaanse record brak en in 
januari 1994 meer dan 150 doden eiste. Nog erger dan die ramp 
waren de overstromingen in het Midden-Westen! Zware stor-
men veroorzaakten zulk verwoestend weer. President Clinton 
zei dat het Federale Noodhulp Departement voor een grote 
uitdaging gestaan had in het afgelopen jaar. Misschien was 
het meer een ramp dan een „uitdaging”! Maar waarom?

God zendt ook de verterende vuurvlam—zoals de vuur-
stormen in Australië, Los Angeles en Oakland. En vergeet 
niet de branden die veroorzaakt waren door de Los Angeles 
rellen en de aardbeving in Californië. Deze rampen zĳn 
geen „natuurrampen.” De enige „natuurramp” is de mens! 
Hĳ haat God van nature (Romeinen 8:7). God straft Israël 
door deze rampen, maar Hĳ belooft Zĳn gehoorzame volk 
te beschermen. In deze jongste catastrofes worden niet veel 
mensen beschermd. Dat moet ons toch wat zeggen.

Senator Barbara Boxer van Californië zei: „Californië 
heeft te veel tragedies doorgemaakt en te vaak.” Daar ben ik 
het mee eens. Maar waarom? Waarom al deze rampen?

God is op Israël vertoornd vanwege onze zonden. Dat 
moeten we leren zien. Hier volgt een aanhaling uit een arti-
kel in de St. Louis Post Dispatch, met als titel: „la’s Angstige 
Kinderen,” met als ondertitel: „Waarom is God boos op ons?” 
Vragen van meisjes:

De drie jaar oude Oscar Abrago slaapt nu met zĳn schoenen 
aan, voor het geval dat er nog een aardbeving komt midden 
in de nacht, zegt zĳn familie.

46

JESAJA’S VISIOEN VAN DE EINDtĳD



Elke keer dat er een nieuwe naschok door de San Fernando 
Vallei rommelt, grĳpt de 6 jaar oude Aurora Ortega naar de 
grote witte speelbeer van haar tante en omhelst die tot lang 
nadat de bodem opgehouden heeft te bewegen.

En de kleine Julissa Larredo, 3 jaar, met lang kastanjebruin 
haar en grote bruine ogen bidt God op te houden met hun 
huis te doen schudden. „Waarom,” zo vraagt ze haar moeder, 

„is God zo boos op ons?”
Ze wonen nu in vrachtwagens op schoolpleinen, in tenten 

van beddelakens op kleine sportvelden en in talloze onder-
komens van de kerken die door heel Zuid-Californië uit de 
grond verrezen zĳn.

Het zĳn de kinderen van de aardbeving en hoewel er geen 
goede schatting schĳnt te bestaan hoeveel van hen dakloos 
zĳn geworden, zal dat aantal gemakkelĳk in de tienduizenden 
lopen, zei een zegsman van het Amerikaanse Rode Kruis.

Dat kleine meisje heeft waarschĳnlĳk meer van Gods toorn 
begrepen dan al onze wereldlĳke geleerden. God zegt ons dat 
we „als kleine kinderen moeten worden”(Matteüs 18:3). We 
zouden een weergaloos lĳden kunnen voorkomen, wanneer 
wĳ zoals dit kleine meisje reageren! Maar de meeste mensen 
in deze wereld zĳn blind.
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God gaat verder met Zĳn Kerk of Sion te bespre-
ken (Jesaja 29:9): „Verbaast u en weest verbaasd, ver-
blindt u en weest blind, zĳ zĳn dronken, maar niet 

van wĳn; zĳ waggelen, maar niet van bedwelmende drank” 
(vers 9). God spreekt over Zĳn eigen Kerk. Ze waren nuchter, 
maar zĳn nu dronken geworden, maar niet van wĳn of sterke 
drank. Ze zĳn geestelĳk dronken geworden. Alleen Gods Kerk 
zou dronken kunnen worden. Alleen zĳ zĳn voor die tĳd ooit 
nuchter geweest in deze wereld. De hele wereld is altĳd al 
dronken geweest (Openbaring 12:9; 2 Korintiërs 4:4).

„Want de Here heeft een geest van diepe slaap over u uit-
gestort en Hĳ heeft uw ogen, de profeten, toegesloten en 
uw hoofden, de zieners, omhuld [verblind—Statenvertaling]” 
(vers 10). Dit is een andere manier voor God om duidelĳk te 
maken dat Hĳ Zĳn lamp heeft verwĳderd (Openbaring 2:5). 
Hun ogen waren geopend. Daarna heeft God ze „toegeslo-
ten.” God sluit de ogen van de kerkleiders, waarvan 
de ogen eens geopend waren, toe. Dit vers spreekt over een 
enorme verandering binnen Gods eigen Kerk! Het is de 
ergste ramp die Gods eigen volk mogelĳkerwĳs kan tref-
fen. Ze zĳn „bezig om te komen”, zoals de Griekse tekst in 
2 tessalonicenzen 2:4 en 10 zegt. Ze zĳn geestelĳk stervende! 
Ze zĳn van Gods waarheid afgeweken. Ze zĳn van het licht 
de duisternis ingegaan! 
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„Zo werd het gezicht van dit alles voor u als de woorden van een 
verzegeld boek, dat men aan iemand geeft, die lezen kan, terwĳl 
men zegt: Lees dit eens; maar hĳ antwoordt: Ik kan niet, want 
het is verzegeld (Jesaja 29:11). In de Revised Standard Vertaling 
staat: „Het inzicht in dit alles …” Hun inzicht en profetisch 
begrip is verloren gegaan. Ze zeggen nu: „profeteer niet”.

De Bĳbel is voor de Laodiceërs een verzegeld boek gewor-
den.. Hĳ was eens geopend maar nu is hĳ verzegeld. Dit 
loopt uit op een ramp!

toen de heer Armstrong overleed stopte God met het 
openbaren van Zĳn Bĳbel aan de Wereldwĳde Kerk van God. 
God openbaarde Zĳn waarheid bovendien aan geen enkele 
Kerk die de wcg verliet, met uitzondering van de Filadelfia 
Kerk van God. En daar zĳn die kerken bĳ inbegrepen die nog 
heel veel, van wat de heer Armstrong onderwees, leren. Bekĳk 
ieder van de Laodicea kerken en vergelĳk ze met de pcg. U 
kunt volledig bewĳzen wat ik hier neerschrĳf.

God heeft openbaring gegeven in ieder boek of boekje 
dat ik heb geschreven. Daarbĳ inbegrepen die over de grote 
profeten—Jesaja, Jeremia en Ezechiël. Verder heeft God ons 
nieuwe waarheden geopenbaard over de meesten van de 
kleine profeten—Amos, Micha, Habakuk, Zefanja, Haggai, 
Zacharia en Maleachi. God heeft ons bovendien nieuwe waar-
heid uit Klaagliederen, Daniël, Matteüs 24, Kolossenzen en 
Openbaring onthuld.

Heeft de wcg ook maar enige nieuwe openbaring gehad, 
sedert de heer Armstrong overleed? Neen. En de overige 
Laodicea kerken? Weer is het antwoord: Neen! U moet weten 
waarom! „Voorzeker, de Here Here doet geen ding, of Hĳ 
openbaart zĳn raad aan zĳn knechten, de profeten” (Amos 3:7). 
Het is zo duidelĳk aan wie God Zĳn raad heeft geopenbaard! 
Het is zo duidelĳk, dat het schokkend is.

Eén van de evangelisten van de Global Church of God 
vertelde dat de kleine profeten hoofdzakelĳk historie waren. 
Dat hebben ze niet van de heer Armstrong geleerd! 
Hier volgt een stukje uit de Worldwide News van 6 maart 1981 
van de heer Armstrong over Haggai 2:7 (de woorden tussen 
haakjes zĳn van de heer Armstrong, niet van mĳ):

„Want zo zegt de Here der heerscharen: Een ogenblik nog, 
een korte wĳle, dan zal Ik de hemel en de aarde, de zee en het 
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droge doen beven” [Waar spreekt Hĳ over. Hĳ spreekt niet 
over de tĳd waarin Zerubbabel leefde; Hĳ spreekt over onze 
tĳd. Dit was een profetie. Haggai is geen geschiedkundig 
boek, maar een profetisch boek]: „Ja, Ik zal alle volken doen 
beven” [tot nu toe heeft Hĳ dit nog niet gedaan. Hĳ deed dit 
ook niet in de dagen van Zerubbabel. Zerubbabel leefde iets 
meer dan 500 jaar v. Chr.] „en de kostbaarheden van alle volken 
zullen komen en Ik zal dit huis met heerlĳkheid vervullen, 
zegt de Here der heerscharen” (nadruk van mĳ).

De heer Armstrong zei dat Haggai geen geschiedkundig 
boek was. Het is een profetisch boek. Hĳ zei hetzelfde over alle 
grote en kleine profeten. Maar wanneer de Laodicese leiders 
de openbaring in deze profetische boeken kunnen verwerpen, 
dan zullen zĳ gemakkelĳk Gods grootste openbaring aan de 
pcg—MALEACHI’S BOODSCHAP—verwerpen!

Wat betekent het als een evangelist zegt dat de grote en 
kleine profeten in hoofdzaak historie zĳn? Het is een onteren 
van die profeten en van God. Laten wĳ de zaak eens logisch 
bekĳken. Een kok kookt. Een vrachtwagenchauffeur bestuurt 
zĳn truck. Een lasser last. En een profeet profeteert! Dat is wat 
zĳn beroep nu eenmaal inhoudt en meer dan 90 procent van 
de bĳbelprofetieën gelden voor deze eindtĳd. God openbaart 
Zĳn profetieën domweg niet meer aan de Laodiceërs.

De Laodicea kerken  verwerpt vandaag al Gods openbarende 
profetieën, omdat zĳ eerst de heer Armstrong als de eindtĳd 
Elia verworpen hebben. Dat was een enorme blunder, wat hen 
in profetische duisternis heeft gebracht.

„En de Here zeide: Omdat dit volk Mĳ slechts met woorden 
nadert en met zĳn lippen eert, terwĳl het zĳn hart verre van 
Mĳ houdt, en hun ontzag voor Mĳ een aangeleerd gebod van 
mensen is” (Jesaja 29:13). Zĳ naderen God met hun mond—ze 
spreken veel over God. Maar hun hart is ver van God. Zĳ 
volgen mensen in plaats van God.

Er worden in dit hoofdstuk twee Sions besproken. Een 
ervan doet een krachtig en wonderlĳk werk. „Daarom, zie Ik 
ga voort wonderlĳk met dit volk te handelen, wonderlĳk en 
wonderbaar: de wĳsheid van zĳn wĳzen zal teniet gaan en het 
verstand van zĳn verstandigen zal schuilgaan” (vers 14).

Kunt u zien dat de pcg een wonderlĳk en wonderbaar 
werk doet? tĳdens het Loofhuttenfeest in 1992 waren wĳ 
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alleen maar op de radio. Op het feest van 1993 waren wĳ op 
13 tv stations—de meeste hiervan waren erg kleine stations, 
vergeleken met die waarop wĳ vandaag uitkomen. Bĳ het feest 
in 1994 waren wĳ op 40 televisie stations. Dit betekent meer 
dan 200 procent groei sinds 1993!

Deze soort groei betekent ook dat wĳ een open Bĳbel 
hebben en Gods kracht achter ons!

Ons tv-programma zou waardeloos zĳn, wanneer wĳ 
Gods inspirerende profetieën en openbaringen niet zouden 
onderwĳzen! Alleen de mensen die hun Bĳbel niet door en 
door kennen, zullen dit niet inzien. Het verschil tussen 
welke Laodicea kerk ook en de pcg is het verschil 
tussen het werk van een mens en dat van God!

En ieder die deel uitmaakt van het werk van een mens—
onverschillig wat deze leert—gaat de schrikaanjagende Grote 
Verdrukking binnen! Niemand kan dat voorkomen.

H e t  v e r H a a l  va n  u r i a

Sommigen van Gods volk in deze eindtĳd zien niet het belang in 
om het juiste Werk te steunen. Een andere profeet uit het Oude 
testament, Jeremia, schrĳft over een man die ogenschĳnlĳk 
veel van dezelfde waarheid onderwees, maar het werk van God 
niet ondersteunde. Lees Jeremia 26:20-24. „Nu was er ook een 
man, die als profeet optrad in de naam des Heren, Uria, de 
zoon van Semaja, uit Kirjat-Jearim; die profeteerde tegen 
deze stad en tegen dit land geheel zoals Jeremia. Maar 
toen koning Jojakim met al zĳn machtigen en al de vorsten 
zĳn woorden hoorde, trachtte de koning hem te doden. Uria 
vernam het en werd bevreesd en hĳ nam de vlucht en kwam in 
Egypte. Daarop zond koning Jojakim enige mannen, Elnathan, 
de zoon van Achbor en enige mannen met hem, naar Egypte; 
zĳ haalden Uria uit Egypte en brachten hem tot koning Jojakim, 
en deze liet hem met het zwaard ter dood brengen en zĳn lĳk op 
de begraafplaats van het gewone volk werpen. Ahikam echter, 
de zoon van Safan, beschermde Jeremia, zodat men hem niet 
overgaf in de handen van het volk om hem te doden”

Houd in gedachten dat dit in hoofdzaak profetieën voor de 
eindtĳd zĳn. Er zullen ook nu Uria’s te voorschĳn komen! Uria 
profeteerde in de naam van God en tegen Jeruzalem en Juda. 
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Maar er zĳn geen aanwĳzingen dat hĳ met Jeremia samen-
werkte. Het ging hem mogelĳk om eigen volgelingen inplaats 
van Gods Werk door middel van Jeremia te ondersteunen. Dat 
betekent dat hĳ in werkelĳkheid het geloof miste in hetgeen 
God toen door Jeremia deed. Sommige leiders die nu de wcg 
verlaten, verkondigen veel van Herbert Armstrongs leringen, 
maar ze verwerpen de Filadelfia Kerk, die God oprichtte 
om die van Armstrong voort te zetten! Wat zal er met hen 
gebeuren? God staat niet achter hen, daarom zullen zĳ waar-
schĳnlĳk in paniek raken, als de echte vervolging komt. Net 
als Uria, blĳven zĳ niet bĳ God en Jeremia, maar zullen zĳ 
vluchten—en dat zal hun dood betekenen!

Ze missen het geloof in de levende God, omdat ze Zĳn 
Werk niet steunen. God heeft gezegd dat Hĳ een Werk in deze 
dagen zou oprichten dat velen niet zouden geloven, wanneer 
het hun verteld werd (Habakuk 1:5). Wanneer wĳ zelfs niet 
kunnen onderscheiden waar Gods Werk is, is er iets tragisch 
mis in ons geestelĳk leven!

Het is niet voldoende om Gods woord en profetieën te 
verkondigen. Een ieder van ons moet het Werk van Christus 
vinden—waarvan er maar een is—en er daarna naar streven 
hier achter te staan en het te steunen. Alleen dan zult u het 
geloof en de kracht hebben om stand te houden en voor God 
te vechten! God zal u alleen ondersteunen, wanneer u Hem 
en Zĳn Werk ondersteunt!

Jeremia vluchtte niet weg. Hĳ werd gevangen genomen en 
toen door de vĳanden, te weten het Babel van Nebukadnezar, 
bevrĳd. 

Dat zou sommigen van Gods volk in de eindtĳd ook 
kunnen overkomen. De zaak is te weten waar het Werk van 
God is en het nooit in de steek laten. God zal altĳd voor Zĳn 
trouwe volk zorgen!

Veel mensen zĳn in de eindtĳd op de hoogte van Gods 
woord en profetieën. Maar dat maakt niets uit. Het enige 
inzicht dat ons zal redden van fysieke vernietiging is te weten 
waar Christus en Zĳn Werk is—en het dan te volgen! Alleen 
dan wandelt u in levend geloof. U moet achter Gods Werk 
staan en dit steunen, anders kan het u in deze eindtĳd uw 
leven kosten. God zal ons alleen schragen wanneer wĳ Zĳn 
Werk steunen.
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f i l a d e l f i ë r S  H e B B e n  e e n  o p e n  d e u r

Alleen de Filadelfiërs hebben een open deur. Een ieder van 
Gods volk moet de man volgen die God gebruikt om door die 
deur binnen te komen. „En schrĳf aan de engel der gemeente 
te Filadelfia: Dit zegt de Heilige, de Waarachtige, die de sleutel 
Davids heeft, die opent en niemand zal sluiten, en Hĳ sluit en 
niemand opent. Ik weet uw werken: zie, Ik heb een geopende 
deur voor uw aangezicht gegeven, die niemand kan sluiten; 
want gĳ hebt kleine kracht, maar gĳ hebt mĳn woord bewaard 
en mĳn naam niet verloochend” (Openbaring 3:7-8).

God openbaart Zĳn profetieën aan de Filadelfiërs. Zĳ hebben 
de sleutel van David. Deze sleutel draait om het boekje van de 
heer Armstrong: „De Verenigde Staten en Groot-Brittannië in 
de Profetieën.” De pcg heeft het juiste boekje, dat God alleen 
de heer Armstrong inspireerde te schrĳven. Niemand anders 
had de opdracht van God om „The United States and Britain 
in Prophecy” te schrĳven!

Het boekje De Verenigde Staten en Groot-Brittannië in de 
Profetieën van de heer Armstrong is voor alle Laodiceërs 
beschikbaar. Maar òf zĳ verwerpen het, òf zĳ willen hun eigen 
ongeïnspireerde editie! 

Er is een zeer belangrĳke reden waarom God de Filadelfia 
Kerk een open deur heeft gegeven. Wĳ aanvaarden alle 
18 waarheden die God door de heer Armstrong herstelde 
(Matteüs 17:10-11). Inclusief nummer één van die herstelde 
waarheden—Gods regering met Gods wet als fundament.

Zolang wĳ ons aan Gods regering onderwerpen, zal God 
steeds deuren voor ons openen. De Bĳbel zal onverzegeld 
blĳven. God zal doorgaan een „wonderlĳk en wonderbaar 
Werk” te doen!

53

Hoe Gods enige Werk te herkennen



„Want de Here heeft een geest van diepe slaap 
over u uitgestort en Hĳ heeft uw ogen, de profeten, 
toegesloten en uw hoofden, de zieners, omhuld. 

Zo werd het gezicht van dit alles voor u als de woorden van 
een verzegeld boek, dat men aan iemand geeft, die lezen kan, 
terwĳl men zegt: Lees dit eens; maar hĳ antwoordt: Ik kan 
niet, want het is verzegeld” (Jesaja 29:10-11). Gods Kerk in de 
eindtĳd had een onverzegelde Bĳbel. Dat houdt in, dat God 
Zĳn waarheid en profetieën openbaarde, maar later stopte Hĳ 
daarmee! De Bĳbel werd in deze eindtĳd een verzegeld boek 
voor de opstandige Laodiceërs (zie Openbaring 3:14-19).

Dat betekent dat de Laodiceërs ook geen begrip hebben over 
de aardbevingen, stormen en branden! Bovendien profeteren ze 
niet, noch waarschuwen zĳ Israël! Dat houdt in dat Israëls bloed 
op hun hoofden neer zal komen (zie Ezechiël 3 en 33). Zodoende 
zullen zĳ hun bloed, hun fysieke levens moeten geven tĳdens 
de Grote Verdrukking! Wat een verschrikkelĳke straf.

God openbaart Zĳn raad aan Zĳn knechten (Amos 3:7-8). 
God wil dat wĳ Zĳn profetieën begrĳpen en verkondigen. Hoe 
heeft dit de Laodiceërs kunnen overkomen? Omdat zĳ „hun 
hart ver van God gehouden hebben” (Jesaja 29:13).

toch heeft God een klein overblĳfsel dat zich niet van Zĳn 
openbaringen heeft afgekeerd. „Daarom, zie, Ik ga voort won-
derlĳk met dit volk te handelen, wonderlĳk en wonderbaar: 
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de wĳsheid van zĳn wĳzen zal teniet gaan en het verstand 
van zĳn verstandigen zal schuilgaan” (Jesaja 29:14). Wat is dit 

„wonderlĳk en wonderbaar werk”? Het is het Werk, waarbĳ 
de schitterende Wereld van Morgen verkondigd wordt—Gods 
millennium en de tĳd daarna. Het spreekt ook over de eind-
tĳd catastrofen die de aarde zullen treffen—de aardbevingen, 
stormen en verterende branden! God maakt Zĳn profetieën 
aan een heel klein groepje duidelĳk en dit groepje is niet bang 
namens God te brullen!

Wanneer een Kerk Gods openbaringen en profetieën niet 
begrĳpt, betekent dit dat God niet met hen is! De Global 
Church van God beweerde: „In het verleden hebben wĳ de 
fout gemaakt aan te nemen dat Christus regelrecht Zĳn Kerk 
leidde …” Dat is natuurlĳk een verder onderuithalen van de 
heer Armstrong. Wĳ allen moeten duidelĳk inzien, dat God 
Zĳn Kerk onder de heer Armstrong „direct” leidde. En God 
leidt ook nu de pcg „rechtstreeks”, zolang wĳ ons aan Zĳn 
regering onderwerpen. 

Wanneer u naar het werk van de pcg kĳkt, naar onze pro-
fetieën en zelfs onze mogelĳke voorspellingen, dan zouden 
men kunnen zien dat God ‘rechtstreeks” daarbĳ betrokken 
is. Een ieder die zegt dat God niet rechtstreeks bĳ Zĳn Werk 
betrokken is doet Gods werk niet!

God zegt dat Hĳ „de aarde zal verschrikken.” Deze uitdruk-
king wordt in drie verzen gezegd en herhaald (zie Jesaja 2:19-21). 
God zal doorgaan aardbevingen te gebruiken, totdat de mens-
heid zich zal bekeren. Het zal nog veel erger worden dan de 
huidige activiteit van de aardbevingen.

God wil niet zo gewelddadig zĳn. Uit liefde stuurt Hĳ nu 
Zĳn waarschuwingsboodschap, om de mens een kans te geven 
om zich te bekeren vóór de komende ramp. Maar de mens 
is zo verhard door de zonde dat hĳ zelden of nooit aandacht 
schenkt aan Gods waarschuwing. Wanneer alles voorbĳ is, 
zal de mensheid wensen dat ze had geluisterd!

„ z o n e n  d i e  H u n  z o o n S c H a p 
v e r l o o c H e n e n ”

Jesaja bracht zĳn boodschap in de oudheid over, maar zĳ was 
in eerste instantie voor de eindtĳd bestemd. Zoals ik al eerder 
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aanhaalde, gaf God hem de opdracht het in een boek op te 
schrĳven. „Ga nu, schrĳf het in hun bĳzĳn op een tafel en teken 
het op in een boek, opdat het diene voor latere dagen, voor 
immer en altoos” (Jesaja 30:8). „Voor latere dagen” wordt in het 
Hebreeuws weergegeven als „het laatst der dagen.” Wat is de 
belangrĳkste reden dat het boek Jesaja in de Bĳbel werd opge-
nomen. Omdat het een boodschap voor de eindtĳd was—voor 
de tĳd waarin wĳ nu leven! De Jamieson, Fausset and Brown 
Commentary zegt het volgende over vers 8: „een perkamenten 
rol, dat de gehele profetie bevat, ten behoeve van het verre 
nageslacht.” In het bĳzonder voor „het laatst der dagen”.

Het boek Jesaja zal voor niets geschreven zĳn, wan-
neer we niet begrĳpen dat het voor ons, nu, bestemd is! 
Onbeschrĳflĳk lĳden kan vermeden worden, als wĳ achtslaan 
op de boodschap ervan.

De komende crisis is veel erger dan de meeste mensen 
denken. Dat komt omdat deze verzen op Gods eigen volk 
betrekking hebben, dat gevaar loopt zĳn behoud te 
verliezen! Het slaat, in het algemeen op Israël, maar in het 
bĳzonder op Gods eigen Kerk.

„Want het is een weerspannig volk, leugenachtige kinderen, 
kinderen die de wet des Heren niet willen horen” (vers 9). De 
uitdrukking „leugenachtige kinderen” wordt in de Interpreter’s 
Bible als volgt vertaald: „zonen die hun zoonschap ver-
loochenen.” Dit is een ontzettend ernstige beschuldiging. 
Velen van de Laodiceërs hebben de drieeenheidsleer— die het 
gezin van God verwerpt—aanvaard! De drieëenheidsdoctrine 
houdt een gesloten godheid van drie wezens in. Maar God is 
een Vader, Christus is Zĳn Zoon en wĳ hebben het potentieel 
leden van Gods Gezin te worden. Nu zĳn wĳ de verwekte 
zonen van God, om, mits wĳ trouw blĳven, spoedig geboren 
zonen van God te worden (vraag om ons gratis boekje: „God 
is … een Familie”).

Zelfs vanaf Zĳn jeugd, was Christus bezig met de dingen 
Zĳns Vaders (Lucas 2:49). Alle Laodiceërs blĳven in gebreke 
om hun Vaders dingen te doen. De wcg heeft geweigerd Gods 
Werk te doen. Evenals andere groeperingen die de wcg verlaten 
hebben. Alleen de Filadelfia Kerk van God heeft een 
duidelĳke opdracht van hetgeen zĳ doen moet. Dat 
komt omdat alleen de pcg Gods Werk doet. Wĳ versmaden 
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ons zoonschap, als we weigeren het Werk van onze Vader 
te doen! Dat is de grootst mogelĳke zonde!

De grootste waarheid die God ons ooit openbaarde was 
die over Zĳn Gezin! De grootste gift die God ons ooit zou 
kunnen geven is Zĳn eigen Zoon te mogen worden—leden 
van Gods gezin. Wĳ zĳn geroepen om God te worden! De 
Laodiceërs hebben de juiste betekenis van wie zĳ zĳn en het 
Werk dat God hen had opgedragen om te doen, verloren!

Wĳ hebben de schitterendste roeping die God ooit iemand 
zou kunnen geven. Maar dat houdt ook een zware verantwoorde-
lĳkheid in. Doel nummer 1 van Satan is ons begrip over het 
gezin van God, te vernietigen. Het is een echte strĳd en de 
Laodiceërs zĳn die aan het verliezen.

De Laodiceërs „willen Gods wet niet horen” Gods regering 
is op Zĳn wet gebaseerd. God onderwees deze regering door de 
heer Armstrong. God deed toen een groot Werk door hem . De 
heer Armstrong werd bĳna overstelpend met vruchten gezegend, 
omdat hĳ Gods wetten en gezag hield en onderwees.

Iedere Laodicese groep verwerpt nu echter deze rege-
ring! Vooral op die wĳze verloochenen zĳ hun zoonschap. 
Niemand, die weigert door God bestuurd te worden, zal in 
Gods Koninkrĳk komen. God de Vader zal Zĳn zonen—Zĳn 
Gezin—regeren!

Wanneer u ziet dat Gods eigen volk Zĳn regering verwerpt, 
staan zĳ op tegen hun eigen Vader. En wĳ zien het bĳ duizen-
den in deze eindtĳd gebeuren.

Het is een heel duidelĳk teken wanneer Gods eigen volk 
weigert Zĳn Werk te doen. „Die tot de zieners zeggen: Gĳ zult 
niet zien; en tot de schouwers: Gĳ zult voor ons de waarheid 
niet schouwen. spreekt tot ons aangename dingen, schouwt 
begoochelingen; wĳkt af van de weg, buigt af van het pad, 
doet de Heilige Israëls weg uit onze ogen” (Jesaja 30:10-11). 
Let er op dat dit Gods eigen Kerk was. God was eens met hen, 
maar daarna noodzaakten de mensen God uit hun midden 

„weg te gaan”! Ze keerden zich af van God en Zĳn waarheid. 
Dat is de rebellie die beschreven is in Openbaring 3:14-19. God 
spuwt hen uit Zĳn mond, de Grote Verdrukking in.

In deze eindtĳd kunnen ALLEEN de Laodiceërs God 
noodzaken uit hun midden te vertrekken! God heeft nooit 
temidden van deze zondige wereld gewoond (Openbaring 12:9; 
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2 Korintiërs 4:4). Alleen de Laodiceërs konden hun 
roemrĳke Vader momenteel verloochenen! Alleen zĳ 
konden de meest verschrikkelĳke zonde van alle bedrĳven! 
Er bestaat geen grotere misdaad! Het meest tragische beeld 
dat er ooit te zien is, is het geestelĳk omkomen van Gods volk 
(2 tessalonicenzen 2:10). 

„ p r o f e t e e r  n i e t ” 

Het is een duidelĳk teken dat het einde er is, wanneer Gods 
volk tegen Hem in opstand komt. Ze zeggen: „Profeteer 
niet.” (U kunt meer over dit probleem lezen, door ons gratis 
boekje: „De Leeuw Heeft Gebruld” aan te vragen). Wanneer 
Gods volk zwak wordt, willen ze „aangename dingen”—een 
gemakkelĳker boodschap.

En let er a.u.b. op dat deze mensen „Profeteer niet” 
zeggen, omdat ze eens Gods boodschap wel profeteerden! Ze 
profeteerden toen de heer Armstrong hen leiding gaf, maar 
daarna stopten ze er mee! Om die reden geeft God aan de pcg 
het bevel „wederom te profeteren” (Openbaring 10:11).

De Laodiceërs willen „begoochelingen [bedriegerĳen, 
illusies] schouwen.” Gods weg is te moeilĳk voor hen. Gods 
profetische boodschap van dit moment is te krachtig voor 
hen. Zĳ willen een menselĳke regering en een eenvoudiger 
boodschap om te verkondigen. Ze willen de wereld niet 
waarschuwen voor de komende Grote Verdrukking en de 
geduchte Dag des Heren!

Deze lauwe houding is er de oorzaak van dat de boeiendste 
profetie van alle—de prachtige Wereld van Morgen—uitge-
doofd is. God openbaart hen niet langer profetieën, omdat 
ze tegen Zĳn wet en regering in opstand komen. Nogmaals, 
God openbaart Zĳn profetieën alleen maar aan heel nederige 
mensen (Matteüs 11:25; Matteüs 18:1-3).

God heeft de pcg een overvloed aan profetische openbaringen 
gegeven, hetgeen in bĳna al onze literatuur te zien is. Dat is een 
ander sterk teken, om te zien waar God nu werkt!

Er is een belangrĳke reden waarom Gods Laodicea Kerk 
niet meer kan zien waar God werkzaam is. Ze houden van 

„begoochelingen.” Ze weigeren de moeilĳke profetieën uit de 
Bĳbel onder ogen te zien en om de wereld te waarschuwen. Ze 
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zĳn blind, omdat ze er voor gekozen hebben blind te zĳn!
Het werk van de Laodiceërs zal plotseling en gewelddadig 

eindigen. „Daarom zal deze ongerechtigheid voor u zĳn als 
een losgeraakt brok steen, dat op vallen staat en overhelt 
aan een hoge muur, die plotseling, onverwachts, ineenstort” 
(Jesaja 30:13). Er is een breuk in hun geestelĳke muur, die op 
het punt staat plotseling ineen te storten. Het zal op de manier 
gebeuren als bĳ een dĳk, die door een woest stromende rivier, 
doorbreekt. Het gevaar wordt groter en groter, tot de dĳk 
plotseling doorbreekt. God zal „de macht van het heilige 
volk verbrĳzelen” (Daniël 12:7). Dat zal gebeuren wanneer de 
Grote Verdrukking komt. „Hĳ zal hem stukbreken, zoals een 
pottenbakkerskruik stukgebroken wordt, die meedogenloos 
wordt vergruizeld, zodat onder zĳn gruis geen scherf wordt 
gevonden om vuur van de haard te nemen of water uit de vĳver 
te scheppen” (Jesaja 30:14). Het hele Laodicea bedrog—hun 
valse doctrines—zullen gewelddadig vernietigd worden, 
plotseling en voor goed.

God zĳ dank is er fantastisch nieuws, na het slechte nieuws. 
„Want gĳ volk, dat op Sion, in Jeruzalem, woont, gĳ zult niet 
blĳven wenen. Hĳ zal u zeker genadig zĳn op uw luid geroep; 
zodra Hĳ dat hoort, zal Hĳ u antwoorden. De Here heeft 
u wel brood der benauwdheid en water der verdrukking 
gegeven, maar uw leraars zullen zich niet meer verbergen, 
doch uw ogen zullen uw leraars zien” (verzes 19-20). Er zal 
geen geween meer zĳn. God zal Zĳn waarheid aan de gehele 
wereld onderwĳzen. Wat een prachtige toekomst voor Gods 
hedendaagse ware Christenen. Wĳ worden getraind om 
de hele wereld te onderwĳzen! Wĳ zullen in het middel-
punt van de belangstelling staan, en niet meer in een hoekje 
worden weggedrukt.

Wĳ zullen de wereld gaan onderwĳzen, wat God ons door 
de heer Armstrong leerde en zelfs nog veel meer. Gods oplei-
dingsscholen zullen over de hele wereld gevestigd zĳn. Vele 
miljoenen gemeenten zullen gesticht worden. We zullen de aarde 
met Gods waarheid vullen! Wĳ hebben de benĳdenswaardige 
taak om een wereld vol verdriet te helpen verande-
ren in een wereld vol vreugde en plezier! „En wanneer 
gĳ rechts of wanneer gĳ links zoudt willen gaan, zullen uw 
oren achter u het woord horen: Dit is de weg, wandelt daarop” 
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(vers 21). Gods liefdevolle leiding zal toegepast worden. De 
gehele wereldbevolking zal Gods weg onderwezen krĳgen 
en er naar toe geleid worden, weg van de zonde. Dat is wat er 
nodig is om het millennium te bewerkstelligen.

„Dan zal Hĳ regen geven voor het zaad, wanneer gĳ uw 
akkers bezaaid, en brood als opbrengst van de akker, dat 
smakelĳk en voedzaam zal wezen. Uw vee zal te dien dage 
op uitgestrekte weiden grazen” (vers 23). „te dien dage” slaat 
weer op deze eindtĳd. In het millennium zullen de dieren beter 
gevoed zĳn dan de meeste mensen nu! Wat een schitterende 
toekomst heeft de mens! Waarom komen de mensen toch in 
opstand tegen zo iets moois?

De mensen zullen Gods heilige dagen houden. „Dan zal het 
licht der blanke maan zĳn als het licht van de gloeiende zon 
en het licht van de gloeiende zon zevenvoudig als het licht van 
zeven dagen—op de dag, waarop de Here de breuk van Zĳn 
volk verbindt en de toegebrachte wonde geneest” (vers 26). Dit 
is bĳ wĳze van spreken. De vĳftiende tishri is de helderste 
dag van het jaar. Je kan dan bĳ het maanlicht lezen. Hĳ valt 
in het Loofhuttenfeest. Dit beeldt het geestelĳk licht uit, dat 
God de wereld zal geven, wanneer Christus in eigen persoon 
hier is. Wat een fabelachtige verandering zal deze wereld 
spoedig ondergaan!

60

JESAJA’S VISIOEN VAN DE EINDtĳD



We zien het lĳden van de wereld als een nacht-
merrie dagelĳks in onze tv programma’s. Wĳ heb-
ben zoveel gezien, dat wĳ er voor zĳn afgestompt. 

We kunnen er toch niets aan veranderen, zo redeneren wĳ, 
„zo gaat het nu eenmaal.” We leggen ons neer bĳ de gang van 
zaken. Maar God is niet van plan dit onbeschrĳflĳk lĳden 
van de wereld te accepteren. Deze wereld is vol gruwelen en 
ellende door de opstand van de mens tegen God. Maar dit 
alles zal spoedig veranderen.

d e  W o e S t ĳ n  z a l 
B l o e i e n  a l S  e e n  r o o S

De onvruchtbaarste woestĳnen zullen als rozentuinen wor-
den. „De woestĳn en de dorre plaatsen zullen hierover vrolĳk 
zĳn, en de wildernis zal zich verheugen, en zal bloeien als 
een roos (Jesaja 35:1—Statenvertaling). „De dorre plaatsen” 
betekent letterlĳk „droge streken” of onvruchtbare woes-
tĳnen. Waterbronnen zullen de droge streken bevloeien. Alle 
woestĳnen van de wereld zullen als bloementuinen worden. 

„Zĳ zal welig bloeien en juichen, ja, juichen en jubelen. De 
heerlĳkheid van de Libanon is haar gegeven, de luister van de 
Karmel en van Saron; zĳ zullen aanschouwen de heerlĳkheid 
des Heren, de luister van onze God” (vers 2). Karmel was een 
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zeer vruchtbaar land met weelderige plantengroei en fruit 
boomgaarden. Saron was beroemd door zĳn, het gehele jaar 
door, besneeuwde bergtoppen. Er zullen opnieuw bruisende 
beken zĳn, alle soorten bloemen, weelderige heesters en 
bomen. De Libanon was bekend om zĳn schitterende ceders 
en pĳnbomen. Maar dat was vroeger zo. God profeteert een 
enorme verandering. „Is het niet nog een korte tĳd, totdat 
de Libanon in een gaarde verandert en de gaarde een woud 
gelĳkt? te dien dage zullen de doven Schriftwoorden horen, 
en van donkerheid en duisternis verlost, zullen de ogen der 
blinden zien” (Jesaja 29:17-18). „te dien dage”—na Christus’ 
wederkomst—zal de Libanon omgetoverd zĳn in een gaarde, 
een vruchtbaar veld. God wist dat de Libanon nu een van 
de meest verknoeide streken op deze aarde zou zĳn! 
Om die reden profeteerde Hĳ waarschĳnlĳk speciaal over de 
Libanon. God wil dat de wereld het verschil zal zien tussen de 
troep van vandaag en de luister van de Wereld van Morgen! 
De Libanon wordt tot een schilderĳ omgetoverd zoals maar 
weinig andere landen nu zouden kunnen zĳn. God zal de 
Libanon spoedig tot een prachtig mooi land maken.

Mannen en vrouwen zullen op hun knieën kruipen om er 
rozen te planten—om deze streek te verfraaien. De mensheid 
zal ervaren wat zĳ kunnen volbrengen wanneer hun energie 
op God gericht is.

Wat een schitterende verandering zal deze aarde ondergaan. 
De aarde zal uitbarsten in vreugde en gezang! De mensen in 
de hele wereld zullen luid zingen, omdat zĳ zo van blĳdschap 
vervuld zĳn! Wat een grandioos verschil met de wereld van 
vandaag.

Dit toekomstbeeld geeft Gods ware Kerk vandaag kracht. 
„Sterkt de slappe handen en verstevigt de knikkende knieën. 
Zegt tot de versaagden van hart: Weest sterk, vreest niet; zie, 
uw God zal komen met wraak, met de vergelding Gods; Hĳ 
zal komen en Hĳ zal u verlossen” (Jesaja 35:3-4). De tĳd die 
hier beschreven wordt is die vlak voor het millennium. Deze 
profetie is voor u bedoeld op dit ogenblik! De Filadelfiërs 
zĳn Gods pilaren. God verwacht van ons dat wĳ de „slappe 
handen” en de „knikkende knieën” van aspirant leden en 
nieuwe leden versterken. God is bezig ons op de proef te 
stellen en te testen, om te kĳken of wĳ werkelĳk geestelĳke 
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pilaren zĳn. Wĳ doen wat de Laodicea dienaren nalaten. God 
bereidt ons voor om priester-koning te worden. Wĳ moeten 
deze profetie vervullen en aan God bewĳzen dat we Zĳn uit-
verkorenen zĳn! De hele wereld zal spoedig bekeerd worden. 
Alleen zĳ die vandaag sterk staan, zullen zich kwalificeren om 
topleiders te worden in Gods toekomstige wereld.

Kunt u nu mensen helpen die zwak en ontmoedigd zĳn? 
Wĳ allen hebben die steun van tĳd tot tĳd nodig. Maar wĳ 
moeten nu pilaren zĳn, willen we pilaren worden in de tempel 
van Gods residentie (Openbaring 3:12). God is Zĳn Filadelfia 
Kerk aan het voorbereiden om de troon van Christus te mogen 
delen (Openbaring 3:21). Dit is de hoogste roeping van God! 
Er bestaat geen hogere. Nu is het de tĳd om sterk voor 
God te zĳn!

Dan zullen wĳ klaar zĳn om in het millennium te regeren. 
„Dan zullen de ogen der blinden geopend en de oren der doven 
ontsloten worden; dan zal de lamme springen als een hert en 
de tong van de stomme zal jubelen; want in de woestĳn zullen 
wateren ontspringen en beken in de steppe, en het gloeiende 
zand zal tot een plas worden en het dorstige land tot water-
bronnen; waar de jakhalzen verblĳven en legeren, zal gras met 
riet en biezen zĳn” (verzes 5-7). „Het gloeiend zand zal tot een 
plas worden.” Het Hebreeuws zegt: „De luchtspiegeling zal 
een werkelĳk meer worden.” Wĳ hebben eens de zonnestra-
len zien weerkaatsen op het gloeiende woestĳnzand midden 
op de dag. Het geeft een schĳn van een meer. In de nabĳe 
toekomst zullen deze luchtspiegelingen in de woestĳn 
vervangen worden door echte meren! Zo’n luchtspiegeling 
is louter een type van de (des)illusies waar de wereld vol van 
is. De mensen zien luchtspiegelingen in huwelĳk, interraciale 
relaties, opvoeding, religie en vredespogingen—ze zien hoop 
in wat even later een vreselĳk teleurstellende luchtspiegeling 
blĳkt te zĳn! Spoedig zullen alle luchtspiegelingen realiteit 
worden—werkelĳk succes en echte vervulling.

In Gods toekomstige wereld zal zelfs de minst opgeleide tot 
een groot succes worden. „Daar zal een gebaande weg zĳn, die 
de heilige weg genaamd wordt; geen onreine zal die betreden; 
maar hĳ zal alleen voor hen zĳn; reizigers noch dwazen zullen 
erop dolen (vers 8). De Statenvertaling zegt: „En aldaar zal 
een verheven baan, en een weg zĳn, welke de heilige weg zal 
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genaamd worden; de onreine zal er niet doorgaan, maar hĳ 
zal voor deze zĳn; die [dezen] weg wandelt, zelfs de dwazen 
zullen niet dwalen.”

Jeremia vertelde dat er tĳdens de Grote Verdrukking 
geen enkele Israëliet zal lachen. Niet een! Ieder gezicht 
is bleek als dat van een vrouw in barensnood (zie Jeremia 30). 
Maar ineens zal dat anders worden. „De vrĳgekochten des 
Heren zullen wederkeren en met gejubel in Sion komen; 
eeuwige vreugde zal op hun hoofd zĳn, blĳdschap en vreugde 
zullen zĳ verkrĳgen, maar kommer en zuchten zullen wegvlie-
den” (Jesaja 35:10). Onder de regering van Christus zullen de 
mensen zingen met „eeuwige vreugde”! Dat is een vreugde 
die eeuwig duurt! „Kommer en zuchten zullen wegvlieden” 
Voor altĳd! Wat een heerlĳke toekomst. 

d e  S t e m  i n  d e  W o e S t ĳ n

Johannes de Doper was een stem van een roepende in de eerste 
eeuw. Maar weinigen sloegen er acht op. Herbert W. Armstrong 
was de stem, die riep in de woestĳn van religieuze verwarring 
van de 20ste eeuw. Slechts enkelen schonken aandacht aan zĳn 
boodschap. Beide personen hadden een krachtige boodschap, 
maar die deed de wereld niet schudden. God zal echter de 
wereld doen schudden omdat deze er geen aandacht aan schonk! 

„Hoor, iemand roept: Bereid in de woestĳn de weg des Heren, 
effent in de wildernis een baan voor onze God” (Jesaja 40:3). 
Johannes de Doper vervulde die rol voor Christus eerste komst. 
Maar er is tevens een eindtĳd Johannes, om de tweede komst 
van Christus voor te bereiden. „Elk dal worde verhoogd en elke 
berg en heuvel geslecht, en het oneffene worde tot een vlakte 
en de rotsbodem tot een vallei” (vers 4). Dit heeft betrekking 
op een Johannes in de eindtĳd. tĳdens de eerste komst van 
Christus werden geen dalen verhoogd en bergen beslecht. Dit 
zal echter bĳ de tweede komst van Christus gebeuren.

De heer Armstrong bereidde de weg voor Christus tweede 
komst. Hĳ herstelde alle dingen (Matteüs 17:10-11). God gebruikte 
hem om 18 fundamentele waarheden te herstellen. Hĳ predikte, 
voor het eerst in bĳna 2000 jaar, het Evangelie aan de gehele 
wereld (Matteüs 24:14). Hĳ herstelde op aarde ook de grote 
fundamentele waarheid over Gods Gezin (Maleachi  4:5-6). 
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Dit zĳn kolossale, verheven profetieën die in deze 
eindtĳd vervuld werden!

Wat het aantal mensen betreft, aan wie het Evangelie 
bekendgemaakt werd en bekeerde leden, deed de heer 
Armstrong waarschĳnlĳk het grootste werk voor God 
in 2000 jaar! En toch begrepen de mensen dit niet! „En 
de discipelen vroegen Hem en zeiden: Hoe kunnen dan de 
schriftgeleerden zeggen, dat Elia eerst moet komen? Hĳ 
antwoordde en zeide: Elia zal wel komen en alles herstellen, 
maar Ik zeg u, dat Elia reeds gekomen is en zĳ hebben hem 
niet erkend [gekend—Statenvertaling], maar met hem 
gedaan al wat zĳ wilden. Zó zal ook de Zoon des mensen door 
hen moeten lĳden. toen begrepen de discipelen, dat Hĳ over 
Johannes de Doper tot hen gesproken had” (Matteüs 17:10-13). 
toen kenden en erkenden ze niet wie Johannes de Doper was. 
En nu herkenden de mensen de taak van de heer Armstrong 
niet. Maar wat nog schokkender is: zelfs de meeste leden 
in de heer Armstrongs eigen Kerk herkenden niet wie 
hĳ werkelĳk was! Daarom zĳn zĳ nu Laodiceërs! Alle 
Laodiceërs verwerpen de heer Armstrong als vervuller van 
de rol van de eindtĳd Elia! Christus profeteerde dat ze blind 
zouden zĳn (Openbaring 3:17). Zĳ zĳn ongelofelĳk blind! 
Maar let op: de ware „discipelen begrepen” het destĳds en 
Gods Filadelfia discipelen begrĳpen het nu.

Deze ontstellende blindheid bracht verandering in Gods 
opdracht in deze eindtĳd. „Klim op een hoge berg, vreugdebode 
Sion; verhef uw stem met kracht, vreugdebode Jeruzalem; verhef 
ze, vrees niet; zeg tot de steden van Juda: Zie de Here zal komen” 
(Jesaja 40:9). In het Hebreeuws staat er: „Gĳ vreugdebode voor 
Sion en Jeruzalem.” Sion is Gods eigen Kerk. We moeten nu het 
goede nieuws aan Gods eigen Laodicea Kerk en aan heel Israël 
brengen. Maar voordat we goed nieuws kunnen brengen, moeten 
wĳ er eerst de Laodiceërs laten inzien hoe blind ze zĳn!

Er was maar één mens die de weg voorbereidde voor Chris-
tus tweede komst, dat was de heer Armstrong. Gods ware 
discipelen weten dat er in de verste verte geen andere persoon 
op aarde is die de eindtĳd Elia is. En er zal voor Christus’ 
wederkomst ook nooit een ander mens komen.

Daarom had de heer Armstrong zoveel succes. „Zie, de volken 
zĳn geacht als een druppel aan een emmer en als een stofje aan 
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een weegschaal; zie, eilanden zĳn als fĳn stof, dat uitgestrooid 
wordt … Alle volken zĳn als niets voor Hem, zĳ worden door 
Hem beschouwd als nietig en ĳdel” (verzes 15, 17). De heer 
Armstrong wist dat de volken als niets waren, vergeleken bĳ God 
zelf—zelfs niet als „een druppel aan een emmer”! Hĳ geloofde 
God en daarom was het werk dat hĳ deed zo enorm.

U en ik hebben niets te vrezen, als wĳ op deze grote 
God vertrouwen. Vrees verteert mensen. Maar het geloof in 
een almachtige, alle macht bezittende God, zal zorgen dat ons 
persoonlĳk werk groots zal zĳn.

Wie kunnen wĳ met God vergelĳken? „Met wie dan wilt 
gĳ God vergelĳken en welke vergelĳking op Hem toepassen?” 
(vers 18). Geloof in deze geweldige God is het antwoord 
op al onze zorgen!

d e  e e r S t e  e n  d e  l a a t S t e

Eén van de belangrĳkste sleutels tot begrip van profetieën, 
is het feit dat ze tweeledig zĳn. Die tweeledigheid komt door 
de hele Bĳbel naar voren. Er is een Oud testament en een 
Nieuw. Er is een oud aards Jeruzalem en een nieuw hemels. 
Er was een eerste Adam en een tweede—Jezus Christus 
(1 Korintiërs 15:45-47). Begrĳp deze sleutel van tweeledigheid 
en de bĳbelse profetieën zullen voor u gaan leven. Laten we 
deze sleutel wat nader bekĳken.

God zegt ons in de Bĳbel dat Hĳ profetie inspireerde om 
van nature tweeledig te zĳn. „Laten zĳ aanvoeren en ons 
bekendmaken, wat er geschieden zal. Geeft te kennen hoe het 
vroeger was, opdat wĳ het overdenken en kennis nemen van 
de afloop. Of doet ons het toekomstige horen” (Jesaja 41:22). 
In dit vers zegt God in het bĳzonder dat wĳ naar het „vroegere” 
moeten kĳken en het „overdenken”, willen wĳ kennis krĳgen 
van de afloop van Gods profetieën. Om profetie voor de eind-
tĳd te kunnen begrĳpen, moeten wĳ ook geïnteresseerd zĳn 
in geschiedenis—in het bĳzonder in bĳbelse geschiedenis.

Er zĳn ontelbare geschiedenis boeken. Deze door te wor-
stelen voor een beter bĳbels begrip is een bĳna onmogelĳke 
taak. God vereenvoudigt deze taak voor ons. God inspireerde 
de bĳbelse profetie zodanig, dat wĳ alleen maar de historische 
gebeurtenissen nodig hebben, om te kunnen begrĳpen wat 
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de toekomst zal brengen. De apostel Paulus leert dit aan de 
Korintiërs „Dit is hun overkomen tot een voorbeeld (voor ons) 
en het is opgetekend ter waarschuwing voor ons, over wie het 
einde der eeuwen gekomen is” (1 Korintiërs 10:11). Kennis van 
het verleden is een noodzakelĳke sleutel om de toekomst te 
kunnen begrĳpen. De heer Armstrong leerde ons dat vervulde 
profetie een van de sterkste bewĳzen van (de betrouwbaarheid) 
van de Bĳbel is. Hoewel er al veel profetieën in het verleden 
vervuld zĳn, waren de meeste er van maar een kleine vooraf-
schaduwing van een grotere eindtĳd vervulling.

Wat dit feit betreft, raken veel bĳbelonderzoekers het spoor 
bĳster. Veel van de vroegere, gedeeltelĳk vervulde profetieën, 
krĳgen nog een eindtĳd vervulling.

Een goed voorbeeld hiervan is de profetie op de Olĳfberg. 
Hier volgt wat de heer Armstrong over dit belangrĳke onder-
werp schreef: „Bestudeer Matteüs 24! Hier beantwoordde 
Jezus de vragen van de discipelen over het einde van de 
wereld en de op handen zĳnde wederkomst! Velen geloven 
dat Matteüs 24 volledig vervuld werd in 70 na Chr. met de 
vernietiging van Jeruzalem. Dat is volkomen ongegrond! 
Volgens deze onderstelling moeten wĳ geloven dat Jezus een 
leugenaar was! Maar Christus loog niet. Wat er in het jaar 70 
na Chr. plaats vond, was slechts een voorloper, een beeld van 
de werkelĳke vervulling van al de profetieën van Matteüs 24! 
(How to Understand Prophecy, pag.11-12). Wĳ moeten beseffen 
dat profetie tweeledig is.

G e B i e d S t e r  d e r  K o n i n K r ĳ K e n

De Chaldeën zĳn het oudste volk van Babel. Babel en de 
Chaldeën zĳn van het wereldtoneel verdwenen. Maar de oude 
Babylonische religie bleef bestaan. De „dochter van Babel” 
is vandaag uiterst actief. „Daal af, en zet u neer in het stof, 
jonkvrouw, dochter van Babel. Zet u neer ter aarde, zonder 
zetel (er is geen troon [meer]—Statenvertaling), dochter der 
Chaldeën, want men zal u niet langer verwekelĳkt en verwend 
noemen” (Jesaja 47:1). Welke religie in deze wereld heeft 
een troon (zetel)? Ik ken er maar één!

„En op haar voorhoofd was een naam geschreven, een gehei-
menis: het grote Babylon, moeder van de hoeren en van 
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de gruwelen der aarde. En ik zag de vrouw dronken van 
het bloed der heiligen en van het bloed der getuigen van Jezus” 
(Openbaring 17:5-6). Dit is hetzelfde Oud-Babylonische religi-
euze systeem en het zal aan het doden van Gods heiligen 
tĳdens de grote verdrukking leiding geven!

„En de tien horens, die gĳ zaagt, zĳn tien koningen, die nog 
geen koningschap hebben ontvangen, maar één uur ontvangen 
zĳ macht als koningen, met het beest” (vers 12). De combinatie 
van tien Europese volken wordt door Duitsland (Assyrië) aan-
gevoerd, maar door een grote kerk geleid (Openbaring 17:7).

„Zet u zwĳgend neer en ga in de duisternis, gĳ dochter 
der Chaldeën, want men zal u niet langer gebiedster der 
Koninkrĳken noemen. Ik ben tegen mĳn volk toornig geweest, 
Ik heb mĳn erfdeel ontwĳd en het in uw macht gegeven; gĳ 
hebt het geen barmhartigheid bewezen; op de grĳsaard hebt gĳ 
ook uw juk zwaar doen drukken. En gĳ zeidet: Ik blĳf eeuwig 
gebiedster, terwĳl gĳ deze dingen niet ter harte naamt noch 
aan de afloop daarvan dacht” (Jesaja 47:5-7). Vrouw of „gebied-
ster” of „koningin” (Statenvertaling) is een bĳbels symbool 
voor kerk. Deze kerk is de „gebiedster der Koninkrĳken”! 
Ze heeft haars gelĳke niet. (Schrĳf voor onze gratis herdruk 

„Het Heilige Roomse Rĳk”)
Deze gebiedster regeert over koninkrĳken (meervoud). 

Welke grote kerk heeft in de geschiedenis over de koninkrĳ-
ken van deze wereld geheerst?! Ze heeft geheerst over zes 
herrĳzingen van het Heilig Roomse Rĳk. Deze kerk zal ook 
bĳ de zevende de leiding hebben. Ze zal het politieke beest 
leiden tot het toebrengen van het ergste leed dat er ooit op 
deze aarde geweest is! Ze zal geen genade kennen voor Gods 
uitverkoren volk Israël, wanneer het in deze eindtĳd in gevan-
genschap is—tĳdens de Grote Verdrukking, die Satans toorn 
belichaamt (Openbaring 12:12). Deze grote valse religie is Satans 
belangrĳkste werktuig om zĳn gramschap uit te voeren!

„Nu dan, hoor dit, wellustige, die zo onbezorgd woont; die 
bĳ uzelf zegt: Ik ben het en niemand anders; ik zal niet als 
weduwe neerzitten en geen beroving van kinderen kennen” 
(Jesaja 47:8). Ze heeft haar Protestantse of protesterende kinde-
ren verloren. Maar ze heeft een beleidsplan om hen, ONDER 
DWANG, in de kudde terug te brengen! Het merendeel 
van de Protestanten zal in de ergste „inquisitie” gestort 
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worden, erger dan ooit tevoren! Gelukkig is het maar voor 
een korte tĳd. „Maar deze beide zullen u overkomen, plotseling, 
op één dag: beroving van kinderen en weduwschap; in volle 
omvang zullen zĳ u overkomen, ondanks uw vele toverĳen en 
zeer krachtige bezweringen” (vers 9). Plotseling zal deze grote 
kerk voor goed vernietigd worden! Al deze dingen zullen in 
de zeer nabĳe toekomst gebeuren.
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Het boek Jesaja heeft heel wat te vertellen 
over Gods eigen eindtĳd Kerk, die tegen Zĳn wet 
rebelleert. Weinig zonden zĳn ernstiger dan dat 

Gods eigen Kerk nalaat Zĳn Werk te doen. De Laodiceërs zul-
len hiervoor gestraft worden, door hun leven te moeten geven 
tĳdens de Grote Verdrukking. Ze zullen zo zwaar gestraft 
worden, dat ze gaan denken dat God hen in de steek gelaten 
heeft. Maar zĳ zitten er volkomen naast.

d e  B r u i d  va n  c H r i S t u S

Het is moeilĳk om zelfs maar het goede nieuws te peilen 
dat God voor Zĳn Laodiceërs heeft, indien zĳ zich bekeren. 

„Jubelt, gĳ hemelen, en juich, gĳ aarde, breekt uit in gejubel, 
gĳ bergen, want de Here heeft zĳn volk getroost en Zich over 
zĳn ellendigen ontfermd. Maar Sion zegt; De Here heeft 
mĳ verlaten en de Here heeft mĳ vergeten” (Jesaja 49:13-14). 
Dit Sion is Gods Kerk in de eindtĳd. Ondanks al het goede 
nieuws dat gaat komen, denken zĳ dat God hen vergeten en 
verlaten heeft. Het is nodig dat zĳ eens diep gaan nadenken 
over Gods enorm inspirerende antwoord. „Kan ook een vrouw 
haar zuigeling vergeten, dat zĳ zich niet ontferme over den 
zoon haars buiks? Ofschoon deze vergate, zo zal Ik toch u 
niet vergeten?” (vers 15—Statenvertaling). U zult zelden een 
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vrouw vinden die haar zuigeling vergeet of geen medelĳden 
heeft met het kind van haar schoot. Zo zal God ook nooit de 
Laodiceërs vergeten, tenzĳ zĳ weigeren zich te bekeren. 

Het is geen toeval dat God [in de Statenvertaling] het woord 
„zoon” gebruikt i.p.v. dochter. De Laodiceërs zĳn allen ver-
wekte zonen van God. Ze zĳn God in embryo! God brengt 
hen in herinnering waarom Hĳ hen nooit zou kunnen 
vergeten! Zelfs normale ouders zouden hun eigen vlees en 
bloed niet kunnen vergeten. Hoeveel te meer kan God ooit 
Zĳn verwekte zonen vergeten!

Het zĳn de Laodiceërs die God vergeten hebben. Wanneer zĳ 
zich Gods Familierelatie zouden herinneren, zouden ze weten 
dat hun liefhebbende Vader en Christus hen nooit en te nim-
mer zouden kunnen vergeten of in de steek zouden laten! Maar 
ze zĳn veel begrip van Gods gezin, aan Herbert Armstrong 
geopenbaard, kwĳt geraakt. De Laodiceërs zĳn degenen die 
schuldig zĳn aan het verlaten en het vergeten—niet God! 
Wanneer zĳ die relatie in de familie van God terdege zouden 
begrĳpen, zouden zĳ nooit God de schuld geven hen vergeten 
te zĳn en hen te hebben verlaten! „Zie, Ik heb u in mĳn hand-
palmen gegrift, uw muren zĳn bestendig vóór Mĳ” (vers 16). Ze 
staan in Gods geheugen gegrift. „Hef uw ogen op naar rondom 
en zie hen allen; zĳ vergaderen, zĳ komen tot u. Zo waar Ik 
leef, luidt het woord des Heren, gĳ zult hen allen aandoen als 
een sieraad, en hen ombinden, zoals een bruid” (vers 18). Dit 
is alleen maar een vriendelĳke herinnering dat zĳ de „bruid” 
van Christus zĳn. Aan de Laodiceërs was het meest elitaire 
zoonschap aangeboden, dat God te schenken heeft. Wanneer 
zĳ zich bekeren zullen zĳ met Jezus Christus trouwen en hem 
helpen leiding te geven aan de kinderen of zonen die nog niet 
op het niveau van de bruid staan! God heeft aan de eerste 
oogst de grootste roeping gegeven, die Hĳ kon aanbie-
den! Alleen zìj hebben de gelegenheid de bruid van Christus te 
worden. Alle Laodiceërs inbegrepen. Maar deze hebben hun 
eerste liefde, voor deze grootste eer die God te geven heeft, 
verlaten en vergeten! Zĳ worden niet langer opgewonden bĳ 
inspirerende uitdrukkingen zoals God de Vader, de Bruid van 
Christus en Gods Gezin. Wat vreselĳk droevig. God moet hen 
met een schok tot de werkelĳkheid terugbrengen door 
middel van de Grote Verdrukking.
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d e  W e t  i n  H u n  H a r t

Een van de krachtigste beeldspraken in de hele Bĳbel is Jesaja 51:1: 
„Hoort naar Mĳ, gĳ die de gerechtigheid najaagt, gĳ die de Here 
zoekt. Aanschouwt de rots waaruit gĳ gehouwen zĳt, en de 
holte van de put waaruit gĳ gegraven zĳt.” Wĳ moeten naar 
de rots kĳken, waaruit wĳ gehouwen zĳn. Christus leeft in ons 
(Galaten 2:20). Jezus Christus is onze Rots (1 Korintiërs 10:4). 
Wĳ zĳn geestelĳk uit deze Rots gehouwen. Dat is „de holte van 
de put” waaruit wĳ gegraven zĳn. Wĳ moeten ons altĳd aan 
die Rots, waaruit wĳ gehouwen en gegraven zĳn, vastklampen. 
Wĳ moeten nooit vergeten wat ons in de eerste plaats geestelĳk 
maakte. De Laodiceërs maakten de fout door af te wĳken van 
hetgeen God hen door middel van de heer Armstrong onderwees. 
Wĳ waren allen uit deze wereld genomen, direct of indirect, 
door de heer Armstrong. God gebruikte deze uitgegraven 
geestelĳke rots om ons karakter op te bouwen

Vergeet nooit „de rots waaruit gĳ gehouwen zĳt.” Die beeld-
spraak is zo mooi en betekenisvol. We moeten nooit vergeten 
hoe wĳ onze eerste liefde opbouwden en ons vastklampten aan 
onze geestelĳke rots. „Aanschouwt Abraham, uw vader, en 
Sara, die u baarde; want Ik riep hem als eenling en Ik zegende 
hem en vermenigvuldigde hem” (vers 2). God riep Abraham 
en Sara „als eenling”, maar kĳk hoe ze gezegend werden! 
Hoe geweldig breidde God Zĳn werk door hen uit. God zal 
hetzelfde voor ons doen, wanneer wĳ aan onze geestelĳke 
wortels denken, zelfs als wĳ in wezen alleen zĳn!

Wĳ zullen God nooit verlaten, als wĳ Zĳn wet in ons 
hart vasthouden. „Hoort naar Mĳ, gĳ die de gerechtigheid 
kent, gĳ volk, in welks hart mĳn wet is. Vreest niet voor de 
smaad van stervelingen, wordt niet verschrikt vanwege hun 
beschimpingen” (vers 7). God kan zich hier alleen maar tot 
Zĳn uitverkorenen richten. Alleen die hebben nu Gods wet nog 
in hun hart en zĳn niet bang voor de smaad van de mensen 
in deze slechte wereld.

Wat is deze wereld toch door Satan geïnspireerd—de meeste 
wereldreligies verwerpen Gods wet. toch staat de Bĳbel vol 
schriftgedeelten, waarin vermeld staat, dat de wet in onze 
harten moet zĳn. Spoedig zal God deze wet in de harten van 
de mensheid over de gehele wereld schrĳven! (Jeremia 31:33). 
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Het maakt niet uit wat de wereld doet, ons kan zĳ niet verschrik-
ken—wanneer Gods wet in ons hart is! Dit betekent dat wĳ 
God vrezen en geen mensen.

Bent u bang voor het leven? Voor mensen? Bang om uw 
baan of familie te verliezen? Menselĳke vrees beheerst een 
groot deel van het leven van de mens! „Dit is de liefde Gods, 
dat we zĳn geboden bewaren (1 Johannes 5:3), en de volmaakte 
liefde drĳft de vrees uit (1 Johannes 4:18).

Dit is vandaag de geweldige boodschap in Gods Kerk. Velen 
van Gods mensen keren zich van Hem af. omdat zĳ de wet 
niet in hun hart hebben! 

Uiteindelĳk moet u zó uw godvruchtige leven onder controle 
hebben. Hoe wĳ eten, hoe we ons kleden, plezier hebben, elkaar 
ontmoeten, trouwen, werken en spelen—dit hangt allemaal 
af van hoe diep Gods wet in ons hart gegraveerd is. Hoe wĳ 
ons leven leiden geeft te kennen hoeveel we van God houden! 
Spoedig zullen wĳ allen God ontmoeten. Laten we hopen en 
bidden dat Gods wet diep in onze harten gegraveerd is.

Sion is Gods eigen volk, dat de wet houdt (Jesaja 51:16). Zĳ 
die zich van Gods wet afkeren, moeten hiervoor met een ver-
schrikkelĳke straf betalen! (vers 17).

l i e f l ĳ K e  v o e t e n

Sion of Gods volk slaapt. „Waak op, waak op, bekleed u met 
sterkte, Sion; bekleed u met uw pronkgewaden, Jeruzalem, 
heilige stad. Want geen onbesnedene of onreine zal meer in u 
komen” (Jesaja 52:1). Het gaat hier over de eindtĳd, vlak voordat 
er geen „onbesnedenen” en „onreinen” meer in Sion zĳn. tot 
de Laodiceërs wordt gezegd wakker te worden en zich „met 
pronkgewaden” te bekleden. Op het ogenblik zĳn de Laodiceërs 
naakt (Openbaring 3:17). Maar wat een mooie kleding is er voor 
hen beschikbaar. Ze zĳn nog altĳd de bruid van Jezus Christus! 
Ze hebben toegang tot de fabelachtigste bruiloftstooi 
die God aan te bieden heeft en die slechts aan heel weinig 
mensen op deze aarde aangeboden wordt!

Hun wordt verteld hun „pronkgewaden aan te trekken.” 
Deze gewaden zĳn alleen maar voor Gods „geroepenen, 
uitverkorenen en gelovigen of getrouwen” bestemd. Hoe 
weerzinwekkend is de houding van Gods lauwe bruid! De 
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Laodiceërs hebben een minachting voor de grootste 
eer die God te schenken heeft! Wat tragisch om zo’n 
kostbaar toekomstbeeld kwĳt te raken.

Hen wordt ook door God gezegd: „bekleed u met sterkte”, 
want ze zĳn zwak. God probeert hen in beweging te krĳgen 
om de visie aller toekomstvisies weer te doen opvlammen.

God is vastbesloten hun aandacht te krĳgen. „Schud het stof 
van u af, welaan, zet u neder, Jeruzalem; maak de banden van 
uw hals los, gevangene, dochter Sions” (vers 2). De Laodiceërs 
zĳn „de gevangen dochter van Sion” geworden. Ze zĳn de doch-
ter—of de eindtĳd Kerk van God, die in slavernĳ moet gaan 
tĳdens de Grote Verdrukking. Zo’n straf is nodig om hen zo 
met een schok tot hun ongelooflĳke roeping terug te brengen. 
Helaas zal 50 procent van hen niet meer te redden zĳn.

Wat is het moeilĳk om velen van Gods volk te redden! Wat 
een vreselĳke prĳs moeten alle Laodiceërs voor hun rebellie 
betalen.

Onze boodschap is in de eerste plaats voor Gods eigen 
Kerk—voor Sion. „Hoe lieflĳk zĳn op de bergen de voeten van 
de vreugdebode. die vrede aankondigt, die goede boodschap 
brengt, die heil verkondigt, die tot Sion spreekt: Uw God is 
koning” (vers 7). Het boek Jesaja is vol opwekkende beelden. 
De Filadelfia Kerk van God valt de Laodiceërs niet aan. Wĳ 
waarschuwen hen en proberen bĳ hen de „goede boodschap” 
weer te doen opvlammen. Onze boodschap tot hen is dat 

„God regeert”! Als zĳ leden van Gods Gezin willen worden, 
moeten zĳ grondig leren dat „God regeert”.

Waarom worden mensen Laodiceërs? Omdat ze NIET willen 
dat God over hen regeert! Waarom komen de mensen uit 
de Laodicea Kerk naar de Filadelfia Kerk van God? Omdat deze 
mensen willen dat God hen leiding geeft. Waarom verlaten 
mensen de pcg? Omdat deze mensen niet van Gods bestuur 
houden. Waarom reageert de wereld niet op onze boodschap? 
Omdat zĳ Gods bestuur over hen haten. Het hele draaiboek 
van de rebellie van de mensheid is in wezen heel eenvoudig! 
Het heeft alles met regering te maken!

Let er op dat Gods boodschap is: „Uw God regeert.” De 
Laodiceërs verwerpen de regering van God, zoals deze door 
de heer Armstrong onderwezen werd. Zo simpel ligt dat! En 
u kunt dat voor uzelf bewĳzen. Alleen zĳ die volkomen door 
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God geregeerd worden, willen vandaag Gods boodschap 
overbrengen.

In de oudheid moest de boodschapper te voet zĳn bood-
schap overbrengen. Vaak rende hĳ. Een goede boodschapper 
praatte niet over het brengen van de boodschap, maar hĳ 
gebruikte zĳn voeten om het werk te doen! Wanneer hĳ Gods 
boodschap bracht, werd die door Gods volk met grote vreugde 
ontvangen. Ze wisten dat zĳn „voeten lieflĳk” waren, door de 
boodschap die deze voeten moesten overbrengen!

En zo is het ook nu. God spreekt over lieflĳke voeten om een 
heel goede reden. Hĳ wil dat Zĳn boodschappers ook vandaag 
Zĳn boodschap overbrengen. Veel mensen praten alleen maar 
over het doen van Gods Werk. Maar een enkeling is er echt mee 
bezig en doet de taak. Zĳ weten dat Gods boodschap afgeleverd 
moet worden door hun „lieflĳke voeten” te gebruiken!

God heeft ons de prachtigste boodschap gegeven die de geest 
van God maar zou kunnen bedenken. Iedereen die deze 
boodschap overbrengt heeft lieflĳke voeten!

God en de Laodiceërs zullen elkaar weer oog in oog zien. 
„Hoor, uw wachters verheffen de stem, zĳ jubelen tezamen, 
want met eigen ogen zien ze, hoe de Here naar Sion weder-
keert” (vers 8). Vandaag zĳn de Laodiceërs het ernstig oneens 
met God. Maar „de Here zal naar Sion wederkeren.” Ze 
waren eens bĳ God, maar weken van Hem af.

De gehele aarde staat op het punt in vreugde en gejubel uit 
te barsten!. „Breekt uit in gejuich, jubelt eenparig, puinhopen 
van Jeruzalem, want de Here heeft zĳn volk getroost, Hĳ heeft 
Jeruzalem verlost” (vers 9). Iedere persoon op deze aarde zal 
zien dat God deze wereld zal redden! Is het dan een wonder 
dat God zegt dat de mensen die deze boodschap overbrengen 

„lieflĳke voeten” hebben”?

B l i n d e  Wa c H t e r S

God beschrĳft deze mensen die gezegend zĳn. „Zo zegt de 
Here: Onderhoudt het recht en doet gerechtigheid, want mĳn 
heil staat gereed om te komen en mĳn gerechtigheid om zich te 
openbaren. Welzalig de sterveling die dit doet, en het mensen-
kind dat daaraan vasthoudt; die acht geeft op de sabbat, zodat 
hĳ hem niet ontheiligt, en acht geeft op zĳn hand, zodat zĳ 
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niets kwaads doet” (Jesaja 56:1-2). Deze mensen houden Gods 
sabbat op de zevende dag. God richt zich tot Zĳn eigen volk. 
Maar let er op dat God Zĳn boodschap richt tot „de sterve-
ling” die Zĳn sabbat houdt en gehoorzaam is. God werkt 
door middel van individuen. Hĳ wil weten of „iemand” of een 
individu naar Zĳn stem hoort (Openbaring 3:20). Behoud is 
geen groepsaangelegenheid.

God zoekt geestelĳke eunuchen—mensen die de dingen 
die God behagen, boven hun eigen genoegens stellen. „Want 
zo zegt de Here van de ontmanden, die mĳn sabbatten onder-
houden en verkiezen wat Mĳ behaagt en vasthouden aan mĳn 
verbond: Ik geef hun in mĳn huis en binnen mĳn muren een 
gedenkteken en een naam, beter dan zonen en dochters; 
Ik geef hun een eeuwige naam, die niet uitgeroeid zal worden” 
(verzes 4-5). God doet een beroep op Zĳn „huis” of tempel. 
Vandaag doelt dit op Gods eigen Kerk.

Hoe zal God ons een naam geven, beter dan zonen en doch-
ters? De eerstelingen zĳn geroepen om de bruid van Christus 

—onze echtgenoot—te worden. Wĳ zullen op het „moeder” 
niveau staan, en Christus helpen de „kinderen van God”, zĳ 
die niet in de eerste oogst geroepen zĳn, leiding te geven. De 
eerste oogst wordt gevormd door diegenen die vóór Christus 
tweede komst geroepen zĳn. Zĳ die tĳdens het millennium en 
op de Laatste Grote Dag geroepen worden, zĳn te vergelĳken 
met de kinderen in Gods gezin. Christus zal de echtgenoot zĳn 
en de eerstelingen zullen de bruid zĳn. Het is heel duidelĳk 
waarom onze huidige opofferingen, ons zo’n fabelachtige 
beloning in de toekomst opleveren zal.

„En de vreemdelingen die zich bĳ de Here aansluiten om 
Hem te dienen, en om de naam des Heren lief te hebben, om 
Hem tot knechten te zĳn, allen die de sabbat onderhouden, 
zodat ze hem niet ontheiligen, en die vasthouden aan mĳn 
verbond: hen zal Ik brengen naar mĳn heilige berg en Ik zal 
hun vreugde bereiden in mĳn bedehuis; hun brandoffers en 
hun slachtoffers zullen welgevallig zĳn op mĳn altaar, want 
mĳn huis zal een bedehuis heten voor alle volken” (verzes 6-7). 
God spreekt hier over „mĳn heilige berg.” „mĳn bedehuis” en 

„mĳn altaar.” God spreekt tot Zĳn eigen bekeerde hedendaagse 
mensen. God bespreekt de turbulente eindperiode. Daarna 
gaat Hĳ uiteenzetten dat Zĳn bedehuis spoedig door de gehele 
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wereld aanvaard zal worden. God zal de eerstelingen nu naar 
Zĳn heilige berg brengen en hen daarna gebruiken om de hele 
wereld in Gods geestelĳke huis te brengen! Zĳ zullen de hele 
wereld leren hoe men moet bidden.

„Het woord van de Here Here, die de verdrevenen van 
Israël bĳeenbrengt, luidt: Ik zal daartoe nog meerderen 
bĳeenbrengen, dan er reeds toegebracht zĳn” (vers 8). Dit slaat 
op de eindtĳd, wanneer Israël uit hun eigen landen verjaagd 
zal worden en God dan de „verdrevenen” bĳeen zal brengen. 
De Grote Verdrukking zal Israël zeer spoedig teisteren. De 
verschrikkelĳke eindtĳd wordt hier besproken. „Alle gedierte 
des velds, komt om te eten, alle gedierte in het woud’ (vers 9). 
De heidense beesten zĳn bĳna klaar om Israël te ver-
slinden. De volken van Israël staan vlak voor een ramp. We 
gaan de „tĳden der heidenen” binnen (Openbaring 11:2-3). 
Als het ooit een tĳd was om Israel te waarschuwen, 
dan is het nu!

Maar dan ontvouwt zich een van de vreemdste gebeurtenis-
sen die er ooit in Gods Kerk plaats vonden! „De wachters zĳn 
blind, zĳ allen hebben geen kennis, zĳ zĳn allen stomme 
honden, die niet kunnen blaffen; dromend liggen zĳ neer, zĳ 
hebben de sluimering lief” (vers 10). Let er op, dat er in de 
Statenvertaling „Hun wachters” staat. De Moffat-vertaling 
schrĳft „Mĳn wachters.” Dit houdt in Gods eigen wachters! In 
een tĳd dat Israël het grootste gevaar onder ogen moet zien, 
zĳn Gods eigen wachters „blind.” Het zĳn allemaal eindtĳd 
Laodiceërs, het laatste kerktĳdperk van Gods Kerk, die „blind” 
worden (Openbaring 3:17-18). De geestelĳke leiders „zĳn 
allen stomme honden, die niet kunnen blaffen”! Laat 
dit beeld, dat je sprakeloos doet staan, eens op u inwerken. 
Wilde heidense beesten omringen Israël, klaar om het te ver-
slinden, terwĳl de wachters stomme honden zĳn, die 
niet willen blaffen!

Onder gelĳke fysieke omstandigheden wanneer leeuwen, beren 
of wolven klaar staan om de bewoners van een huis te verslinden, 
zouden de waakhonden als waanzinnigen blaffen! Maar deze 
geestelĳke wachters niet. Zĳ slapen, blind en stom!

Deze wachters waren door God zelf op een toren geplaatst! 
Hĳ zorgde voor een overvloed aan middelen ter hunner 
beschikking om te waken en te waarschuwen. De ergste 
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tĳd van lĳden op de planeet aarde, staat op het punt 
los te barsten! (Jeremia 30:7; Daniël 12:1; Matteüs 24:21). 
En Gods eigen Kerk, die opgericht was met het doel te 
waken en te waarschuwen, zwĳgt stil als een stomme 
hond! Dit zĳn Gods woorden —niet die van mĳ! En daarom 
moest God de pcg oprichten om de Laodiceërs en Israël te 
waarschuwen.

„En deze honden zĳn vraatzuchtig, zĳ kennen geen verza-
diging; zĳ zĳn herders die niet weten acht te geven, zĳ wenden 
zich allen naar hun eigen weg, ieder naar zĳn gewin, niemand 
uitgezonderd” (vers 11). De herders of geestelĳke leiders „weten 
geen acht te geven.” Waarom niet? Omdat het „vraatzuchtige 
honden zĳn, die geen verzadiging kennen.” Hoe zou God ooit 
kunnen werken bĳ zo’n houding. Deze dienaren hebben liever 
baantjes, geld en „winst” dan God. Ze hebben een erg zwak 
geloof en God veroordeelt hen hard!

Het voornaamste werk van Gods Kerk is Israëls zonden 
bekend te maken. „Roep luidkeels, houd niet in, verhef uw stem 
als een bazuin en maak mĳn volk zĳn overtreding bekend en 
het huis van Jacob zĳn zonden” (Jesaja 58:1). Wĳ moeten het 
huis van Jacob zĳn zonden tonen. Jacob was Israëls naam, voor 
hĳ bekeerd werd. Daarom is de belangrĳkste betekenis van dit 
vers, tot fysiek en geestelĳk Israël gericht. Wanneer God zegt 

„Mĳn volk zĳn overtredingen bekend” te maken, spreekt Hĳ 
in de allereerste plaats tot Zĳn Kerk. God was gescheiden van 
de volkeren van Israël, Zĳ komen niet in aanmerking als Gods 
hedendaagse volk. Alleen Gods Kerk kan in deze eindtĳd zo 
genoemd worden. Daarom moeten Gods getrouwe mensen 
allereerst Gods eigen Kerk voor hun zonden waarschuwen. 
Wĳ moeten het „luidkeels uitroepen”!

De Laodiceërs zeggen vaak dat wĳ hen „aanvallen.” Het 
enige wat wĳ in feite doen is het vervullen van Jesaja 58:1. Na 
Gods Kerk te hebben gewaarschuwd, moeten wĳ Israël—de 
volken van Israël—waarschuwen.

e e n  „ H a p p y  e n d ”

De tweeledigheid van de bĳbelse profetie is opvallend in het 
hele boek Jesaja. „Uw heilige steden zĳn een woestĳn gewor-
den, Sion is een woestĳn geworden, Jeruzalem een wildernis” 

7�

JESAJA’S VISIOEN VAN DE EINDtĳD



(Jesaja 64:10). Sion of Gods Kerk is een woestĳn. Net als 
Jeruzalem (een beeld van heel Israël). In de tĳd van Jesaja 
keerden ze zich van God af. Het zelfde probleem overkomt het 
geestelĳke Israël, of Gods Kerk, in de eindtĳd. „Ons heilig en 
luisterrĳk huis, waar onze vaderen U loofden, werd een prooi 
der vlammen en al wat ons dierbaar was, een puinhoop” (vers 11). 
Jesaja zag de heilige en luisterrĳke tempel, waar Israël God 
eens loofde, verontreinigd. En zo gebeurt het ook met Gods 
Laodicea Kerk in de eindtĳd. Er bestaat geen grotere tragedie! 
Ze zĳn een „prooi der vlammen” geworden. God stelde Zĳn 
ware doctrines in door de heer Armstrong. Maar de meeste van 
die doctrines zĳn „verbrand.” Vandaag zĳn Gods Laodiceërs 
geestelĳk omgekomen (2 tessalonicenzen 2:10). God had zelfs 
een materieel huis, dat door de heer Armstrong in Pasadena 
opgericht werd. tĳdens het leven van de heer Armstrong, 
werd God in dat gebouw geprezen. Maar vandaag niet meer. 
Wat tragisch dat dit in ons „heilig en luisterrĳk huis” plaats 
vindt. Welke tragedie zou groter kunnen zĳn?!

Wĳ moeten bedenken dat het boek Jesaja voor deze „laatste 
dagen” geschreven werd (Jesaja 30:8).

„De ganse dag breidde Ik mĳn armen uit naar een opstandig 
volk, dat volgens eigen overleggingen wandelde op een weg, die 
niet goed is; een volk dat Mĳ bestendig openlĳk krenkt door 
te offeren in de hoven en offers te ontsteken op de tichelste-
nen” (Jesaja 65:2-3). God spreidt nog steeds Zĳn handen naar 
de Laodiceërs uit, maar zĳ verwerpen Hem. Hun dienaren 
ontsteken hun offers op tichelstenen. God beval wierook te 
offeren op niet gehouwen steen (Exodus 20:25). De dienaren 
bezoedelen Gods geestelĳkheid. Wierook is een beeld van de 
gebeden. Dit betekent dat de Laodicea dienaren het volk niet 
tot God leiden. Niets is belangrĳker dan gebeden, die geïn-
spireerd zĳn door Gods Heilige Geest. Dit is de belangrĳkste 
manier om met God in contact te blĳven!

Deze dienaren verblĳven tussen de graven. En overnachten 
„op verborgen plaatsen; die vlees van zwĳnen eten en in wier 
vaatwerk verfoeilĳk voedsel is” (vers 4). De Laodicea leden van 
Gods Kerk gaan nu samen met Gods Sardes Kerk, die dood 
is (Openbaring 3:1-2). Dat is de Kerk waar de heer Armstrong 
uit ging, omdat ze dood was. De Laodiceërs eten bevuild en 
onrein geestelĳk voedsel.
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„Voor uw ongerechtigheden en de ongerechtigheden uwer 
vaderen tezamen, zegt de Here; omdat zĳ offers hebben ont-
stoken op de bergen, en op de heuvels Mĳ hebben gehoond, 
daarom zal Ik hun allereerst het loon in hun schoot 
toemeten (vers 7). God meet ons werk nu, via het werk van 
de heer Armstrong. De Laodiceërs zĳn duidelĳk schuldig aan 
grote rebellie. De meeste Laodicea dienaren worden zelfs ver-
oordeeld door hun eigen preken op de bandjes uit het verleden, 
vergeleken met de preken die ze nu geven.

„Maar gĳ die de Here verlaat, die mĳn heilige berg 
vergeet, die voor Gad een tafel aanricht en voor Meni meng-
drank schenkt” (vers 11). Of zoals de Statenvertaling en de 
King James Version vers 11b vertalen: „… gĳ aanrichters van 
een tafel voor die bende, en gĳ opvullers des dranks voor dat 
aantal!” Je kunt God niet verlaten of vergeten, tenzĳ je Hem 
eens echt kende. Dit is dus tot Gods eigen Kerk gericht.

We zien in Jesaja 66:5 dat een van Gods Kerken zĳn visie 
verloor en de andere niet.

Maar er is groot nieuws voor deze wereld. „Wie heeft zoiets 
gehoord, wie heeft iets dergelĳks gezien? Wordt een land op 
één dag voortgebracht of een volk op eenmaal geboren? Maar 
Sion heeft nauwelĳks barensweeën gekregen, of zĳ baarde haar 
kinderen” (Jesaja 66:8). Spoedig zal er een geestelĳk volk 
worden geboren, bestaande uit Gods eerstelingen! Zĳ 
zullen daarna door God gebruikt worden om de gehele wereld 
te onderwĳzen! „En het zal geschieden van nieuwe maan tot 
nieuwe maan en van sabbat tot sabbat, dat al wat leeft zal komen 
om zich voor mĳn aangezicht neer te buigen, zegt de Here” 
(vers 23). Wat een prachtig toekomstbeeld voor die heiligen 
die de uitkomst van Gods meesterplan begrĳpen.
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